
Všetko zlé je na niečo dobré

ŽIVOT V SLÁDKOVIČOVE
informačný spravodaj

XXVIII. ročník č. 4/2021 vydáva mesto Sládkovičovo

Mesto Sládkovičovo na základe 
rozhodnutia Ministerstva zdravotníc-
tva Slovenskej republiky a Regionál-
neho úradu verejného zdravotníctva 
v Galante malo otvorené od 3. februára 
2021   mobilné odberné miesto na bez-
platné antigénové testovanie na ochore-
nie COVID-19 (ďalej MOM) v budove 
bývalého MsKS. Celkovo bolo počas 
fungovania MOM-ky  vykonaných 
56 091 testov, pričom z celkového  poč-
tu otestovaných bolo 452 pozitívnych. 

Na prevádzkovanie odberného mies-
ta sme dostali štátne financie vo výške 
270 211,80 eur, ktoré sme sa pokúsi-
li využiť maximálne efektívne a eko-
nomicky. Nie je náhoda, že do 17 kôl 
plošného testovania sme investovali len 
237 761,60 eur, lebo okrem dobrého 
gazdovania sa našli i oddaní dobro-
voľníci na vykonanie prác spojených s 
testovaním. Vyčíslený zisk mesta  pred-
stavoval 32 450,20 eur. Výška nákladov 
bola navýšená aj o vzniknuté náklady 
spojené s očkovaním obyvateľov, kto-
ré sa uskutočnilo v meste, takže reálny 
zisk zo samotného testovania by bol ešte 
vyšší. 

Epidémia okrem iného poukázala 
i na to, aké smutné a ťažké je, keď sme 
nútene odizolovaní od druhých. Preto sa 
vedenie mesta rozhodlo účelne využiť 
zisk z antigénového testovania v pros-
pech obyvateľov. Poslanci mestského 
zastupiteľstva v rámci 2. úpravy roz-
počtu odsúhlasili navýšenie výdavkov 
rozpočtu mesta o 45 000 eur  na vybu-
dovanie bezdrôtovej siete mestského 
rozhlasu. Bolo zrealizované verejné ob-
starávanie, pričom  vysúťažená cena za 
zhotovenie diela „Rekonštrukcia mest-
ského rozhlasu v meste Sládkovičovo“ 
bola v sume 45 108,54 eur. V rámci re-
alizácie diela bola vybudovaná centrála 

s vysielačom a v celom meste – vrátane 
Dánoša, Nového Dvora i Termálneho 
kúpaliska Vincov les bolo osadených 
89 prijímačov s 230 ampliónmi. Ich 
umiestnenie bolo v niektorých sporných 
prípadoch konzultované aj s obyvateľmi 
dotknutej lokality. Celá sieť mestského 
rozhlasu  je už v súčasnosti bezdrôto-
vá, jednotlivé prijímače sú napojené na 
vstavanú batériu, ktorá sa nabíja z ve-
rejného osvetlenia,  resp. cez solárny 
panel. Vďaka bezdrôtovej technológii 
v krátkej budúcnosti (a ak všetko bude 
správne fungovať) pristúpime aj k od-
stráneniu starého systému - káblov, am-
pliónov a zbytočných stožiarov.

Okrem množstva výhod nového 
systému, je aj možnosť individuálneho 
ovládania hlasitosti jednotlivých prijí-
macích staníc (každý jeden prijímač má 
číselné označenie), uskutočňovať hláse-
nia iba v určitých lokalitách, či dokonca 
len na niektorých prijímačoch a pre imo-
bilných existuje aj možnosť zakúpenia 
interiérových hlásičov. V budúcnosti, na 
základe dobrovoľnej registrácie záujem-
cov, plánujeme vypracovať databázu, za 
pomoci ktorej by sme mohli na zadané 
mobilné telefónne čísla zasielať hláse-
nia formou SMS. Systém je pripravený 
na príjem signálu Jednotného systému 
varovania a vyrozumenia obyvateľstva.

Sme si vedomí toho, že len samotná 
prevádzka je schopná reálne ukázať prí-
padné nedostatky nového systému bez-
drôtového mestského rozhlasu. Prosíme 
obyvateľov mesta, aby v prípade akých-
koľvek problémov s mestským rozhla-
som kontaktovali Mestský úrad v Slád-
kovičove,  ktorý zabezpečí nápravu.

Ing. Gábor Krommer 
prednota MsÚ 

POZVÁNKY

Prevažne nevážne
28. novembra 2021 (v nedeľu) 
o 19.00 hod.v Inovatechu
Zábavná show s Lukášom Latinákom 
a jeho hosťami Viktóriou Rákovou a 
Lukášom Adamcom, atlétmi z Let´s 
Move Projekt a živými sochami z Big 
Names.
Vstupné: 18,- eur
Predaj vstupeniek na recepcii 
Inovatechu.

Kuffnerovská umelecká zbierka
Výstava mapujúca 2. najvýznamnejšiu 
súkromnú  umeleckú zbierku majiteľov 
sládkovičovského cukrovaru je 
sprístupnená do 30. novembra 2021 
vo Vlastivednom múzeu  v Galante, 
Hlavná 976//8.

Vážení spoluobčania,

pri príležitosti pamiatky zosnu-
lých si spoločne zaspomínajme pro-
stredníctvom rozhlasovej relácie 
v mestskom rozhlase 
    1. novembra 2021 o 15.00 hod. 
a 2. novembra 2021 o 10.00 hod. 
na našich najbližších, ktorí nás 
navždy opustili či už po chorobe, 
nečakane, tragicky alebo unavení 
rokmi.

Zapáľme sviečku, položme kvie-
tok, lebo kvety a svetlá sviečok na 
hroboch symbolizujú predovšetkým 
úctu a spomienku. Postojme vo 
svetle blikajúcich sviečok a hviezd 
pri hroboch našich najbližších a aj 
s odstupom času venujme tomu-
to miestu ticho, pokoj, spomienku 
a vďačnosť. 
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29. mimoriadne zasadnutie MZ 
v Sládkovičove zo 16. 8. 2021

Zo života ZŠ s MŠ K. Kuffnera

Výzva na zaplatenie
 nedoplatkov

MESTO INFORMUJE/ŠKOLY

Mestské zastupiteľstvo  
schválilo:

• Program zasadnutia.
• Realizáciu projektu - „Cen-

trum integrovanej zdravot-
nej starostlivosti v meste 
Sládkovičovo“.

• Odkúpenie nehnuteľností  
na rozšírenie areálu Základ-
nej školy na Školskej ulici v 
Sládkovičove od 4 vlastní-
kov.

Celé znenie zápisnice je 
uverejnené na www.sladkovi-
covo.sk

Mesto Sládkovičovo vy-
zýva  všetkých daňovníkov, 
ktorí doposiaľ neuhradili 
miestne dane - daň z nehnu-
teľností, daň za psa, daň za 
ubytovanie a miestny popla-
tok  za komunálne odpady 
a drobné stavebné odpady za 

rok 2021, prípadne za minulé 
roky, aby si túto povinnosť 
splnili najneskôr do  1. no-
vembra 2021. Po tomto termí-
ne bude mesto vymáhať tieto 
nedoplatky prostredníctvom 
exekúcie.

Nový školský rok sa začal...

Na brány Spojenej ško-
ly nám zaklopal nový škol-
ský rok. Je ním školský rok 
2021/2022. Dňa 2.septembra 
nás privítalo slniečko. Ako 
predzvesť pokojného škol-
ského roka - bez oblakov. Do 
troch slávnostne vyzdobených 
materských škôl nastúpilo spo-
lu 133 detičiek. V základnej 
škole privítalo začiatok škol-
ského roka  347 žiakov, z toho 
39 prváčikov, ktorí od tried-
nych učiteliek dostali darčeky 
- knihy. Sme presvedčení, že sa 
budú v škole cítiť veľmi dobre. 
Nielen oni, ale aj ostatní žiaci 
a zamestnanci školy. Spoločne 
sa  snažíme vytvárať a praco-
vať v takom  prostredí, aby sme 
do školy  chodili s radosťou 
a záujmom. Preto sme posilnili 
nielen vyučovanie klasických 
predmetov, ale súčasťou škol-
ského vzdelávacieho progra-
mu sú aj predmety ako tvorivé 
čítanie a environmentálna vý-
chova.  Na rozvoj kľúčových 
kompetencií žiakov nám slú-
ži  klasické vyučovanie, ale aj 
pestrá mimoškolská činnosť. 
K nej patrí 22 rôznorodých 
záujmových útvarov v rámci 

vzdelávacích poukazov, ale aj 
11 záujmových útvarov v Cen-
tre voľného času, kde sa pri-
hlásilo 127 žiakov. Základnú 
umeleckú školu, ktorá formu-
je deti a žiakov po umeleckej 
stránke, navštevuje spolu aj 
s elokovanými pracoviskami 
409 žiakov. Tak ako každý rok 
budeme organizovať v každej 
súčasti Spojenej školy množ-
stvo zaujímavých podujatí.

Želám si, aby deti a žiaci  
našli správnu mieru medzi uče-
ním a odpočinkom, povinnos-
ťami a relaxom a verím, že ich 
budú učiť tí najlepší učitelia, 
ktorí sa  úprimne snažia  nielen 
naučiť žiakov nové vedomosti, 
ale ich vedia vypočuť, poradiť 
im, pomôcť. 

Želám si, aby všetci ro-
dičia vytvorili svojim deťom 
podnetné prostredie plné lásky, 
v ktorom zlosť a nenávisť ne-
majú svoje miesto. Prostredie, 
kde vládne porozumenie, isto-
ta. To je tiež predpokladom pre  
výkonnosť detí v škole. 

Želám si, aby tak ako do-
teraz bola úzka spolupráca 
s predstaviteľmi Mesta Slád-
kovičovo a hlavne nech nás 
nezasiahne „lejak z najväčšie-
ho oblaku“ - pandémia Covid.

Želám nám všetkým veľa 
zdravia, tvorivých síl, pracov-
ného elánu, aby sme sa spolu s 
našimi deťmi a  žiakmi po celý 
školský rok tešili z úspechov a 
pokrokov, ktoré sa nám podari-
lo dosiahnuť. 
                                                                            

PaedDr. Slávka Kramárová,
                      riaditeľka školy

Školské aktivity sú v plnom 
prúde

Aj v tomto školskom roku 
máme pre našich žiakov pri-
pravených veľa zaujímavých 
aktivít, súťaží a podujatí. S ich 
realizáciou sme začali hneď od 
septembra. 

Pri príležitosti Európskeho 
týždňa športu sa konali v našej 
škole aktivity s názvom Špor-
tom ku zdraviu. Mladší aj star-
ší žiaci si vyskúšali svoje sily 
v skoku do diaľky, v šprinte 
a v behu na 60 metrov. Okrem 
športových súťaží boli pre 
žiakov pripravené sprievodné 
akcie, ako príprava denného 
jedálneho lístka, výtvarné ak-
tivity a prednášky o zdravej 
výžive. Aj takýmto spôsobom 
sa snažíme u našich žiakov 
vzbudiť záujem o zdravý ži-
votný štýl.

Každý rok sa naša škola 
zapája do rôznych predmeto-
vých olympiád a súťaží. Me-
dzi obľúbené patrí biologická 
olympiáda, v ktorej po minulé 
školské roky dosiahli naši žiaci 
pekné umiestnenia. Aj z tohto 
dôvodu sme zorganizovali pre 
obľúbencov biológie návštevu 
priestorov Prírodovedeckej fa-
kulty Univerzity Komenského. 
Žiaci sa dozvedeli o možnos-
tiach a náplni štúdia na da-
nej fakulte. Okrem toho mali 
možnosť vidieť rôzne zaují-
mavosti- meteority a zbierku 
minerálov, pestovanie rastlín 
na pokusy „mimo“ pôdy, ge-
neticky modifikované organiz-
my. Vyskúšali si chromatogra-
fiu, mohli si chytiť škorpióna, 
bičovca, alebo mnohonôžku. 
Žiaci okrem zaujímavých 
a užitočných informácii dostali 
aj malé drobnosti na pamiatku. 

Ani v Školskom klube detí 
nie je núdza o rôzne zaujíma-
vé aktivity. Okrem tvorivých 
tematických aktivít si pani vy-
chovávateľky pre „družinárov 
pripravili súťaž v obľúbenej 
spoločenskej hre „Človeče ne-
hnevaj sa!“  Najšikovnejších 
hráčov čakala samozrejme aj 
odmena.

Vedenie školy
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Zo života  ZŠ s MŠ Sándora Petőfiho s VJM

Na konci júna sme sa roz-
lúčili so siedmimi deviatakmi, 
namiesto nich sme v septembri 
privítali deväť nových prváči-
kov. Takto to chodí v živote. 
Niekto odchádza, namiesto 
neho prichádza niekto nový. 
S dojatím sme sa lúčili s jed-
nými a s radosťou sme pri-
jali druhých. Naša škola má 
v súčasnosti 66 žiakov (a 24 
budúcich žiačikov, ktorí ešte 
navštevujú našu škôlku). Naši 
bývalí deviataci už derú lavice 
iných škôl – 3 žiaci vo svojich 
štúdiách pokračujú na gymná-
ziu, 2 žiaci na odborných ško-
lách (na 4 ročných študijných 
odboroch), 1 žiak na odbornej 
škole (3 ročný študijný odbor) 
a 1 žiak na špeciálnej strednej 
škole. Prajeme im, aby dobre 
obstáli a dosiahli veľa úspe-
chov na svojich nových ško-
lách. 

Síce už máme za sebou 
prvé týždne školského roka 
2021/2022, ale vráťme sa späť 
k tzv. letnej škole – detskému 
táboru, ktorý sme počas au-
gusta zorganizovali druhýkrát. 
Pomenovanie je veľmi trefné, 
pretože do programu sa dosta-
li také aktivity, ktoré prispeli 
k rozšíreniu vedomostí našich 
detí. V Ekoparku Relax sme sa 
popri športe bližšie oboznámi-
li so zvieratami a rastlinami, 
nachádzajúcimi sa v parku, 
čo prispelo k rozšíreniu príro-
dovedných vedomostí. Počas 
vystúpenia súboru Kuttyomfit-
tytársulat sme sa interaktívne 
zapojili do literárneho predsta-
venia pod názvom Jánosvitéz, 
v ktorom sa stali samotní žiaci 
účinkujúcimi. Remeselné čin-
nosti a tanečné aktivity prispeli 

k rozvoju pohybu a zručnosti. 
Počas týždňa deti navštívili 
Slovenské národné múzeum 
v Bratislave, kde okrem staro-
vekých nálezov a mineralogic-
kých zbierok spoznali rastliny 
a živočíchy rôznych biotopov. 
Vláčikom prešli bratislavské 
Staré mesto, vypočuli si his-
tóriu mesta ako aj históriu jed-
notlivých budov a prešli sa po 
nádvorí Bratislavského hradu. 
Posledný deň tábora navštívili 
naši žiaci Štátny archív v Šali, 
kde si na konci prehliadky 
mohli vlastnoručne vytvoriť  
svoju voskovú pečať. Vyčerpá-
vajúce dopoludnie pokračova-
lo ešte vyčerpávajúcejším po-
poludním - túrou po náučnom 
chodníku, po ktorej však na-
sledoval zaslúžený oddych na 
brehu rieky Váh. Teda, ani leto 
neprešlo bez školy, aj keď táto 
výučba bola pre deti úplne iná. 

September sa pre nás začal 
veľmi dobre: dostali sme vý-
sledky súťaže v prednese poé-

zie - Kaszás Attila Versmondó 
Fesztivál, podľa ktorých získal 
náš žiak 3. triedy Dániel Van-
kó a žiačka 8. triedy Bianka 
Hercog, bronzové pásmo, čím 
prrispeli k šíreniu dobrého 
mena našej školy. V septembri 
sme navštívili výstavu ovo-
cia a zeleniny v Inovatechu, 
oslávili sme deň maďarských 
ľudových rozprávok a zor-
ganizovali sme tradičný zber 
papiera, ktorého výsledkom je 
vyše 5 ton papiera. Financie, 
ktoré sme zberom papiera zís-
kali, podobne ako vlani, použi-
jeme na nákup zošitov a kníh, 
aby sme tým uľahčili rodinám 
začiatok školského roka. 

Aj v tomto  roku budeme 
pokračovať v školskom ovoc-
nom programe, vďaka ktoré-
mu naši škôlkari a žiaci týž-
denne dostanú čerstvé sezónne 
ovocie. Cieľom programu je, 
aby sa podiel čerstvej zeleniny 
a ovocia v jedálničku našich 
detí zvýšil, a aby sa vytvorili 
správne stravovacie návyky. 

Začiatkom roka sme podali 
projekt zameraný na regionál-
nu a multikultúrnu výchovu 
detí, ktorého výsledok zatiaľ 
nepoznáme, avšak sme boli 
úspešní pri projekte pod ná-
zvom „Spolu múdrejší 2“, kto-
rý poskytuje pomoc žiakom, 
ktorí si počas vlaňajšej online 
výučby buď z technických ale-

bo iných príčin nevedeli osvo-
jiť učivo, ktoré by pri prezenč-
nej výučbe zvládli.

Ďalej sme sa zapojili do 
30 hodinového programu pre 
nadané deti pod názvom „Tu-
dományisjáték (csakmáské-
pp)“ (Aj veda je len hrou /len 
inak/), do ktorého dostali po-
zvanie 4 žiaci. Počas jesennej 
aktivity sa vďaka prednáškam 
odborníkov zoznámia s geo-
grafiou, geometriou, chémiou, 
biológiou a svetom fotografie. 
Cieľom kurzu je, aby logický-
mi hrami, hravými pokusmi 
a interaktívnymi prednáškami 
zvýšili záujem  nadaných detí 
o prírodné vedy, zapojili a pri-

pravili ich na prírodovedecké 
súťaže v Karpatskej kotline, 
a aby ich inšpirovali k pozna-
niu miestnych a regionálnych 
hodnôt ich užšieho a širšieho 
prostredia. 

Takže v septembri sa začal 
aktívny školský život, dúfaj-
me, že na nás čakajú ďalšie 
rušné a poučné mesiace. S veľ-
kým elánom sa vrháme do uče-
nia – výučby, aby sme mohli 
dvojmesačne resp. koncom 
roka podať správu o dosiah-
nutých výsledkoch a aby sme 
mohli povedať, že usilovná 
práca priniesla svoje ovocie. 

PaedDr. Katalin Takács
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14. júl 2021 bol pre jubi-
lantov, členov Klubu seniorov 
Sládkovičovo dňom slávnost-
ným, pretože výbor klubu pri-
pravil, tak ako aj po iné roky, 
pre svojich jubilantov, ktorí 
v tomto roku oslávili, respek-
tíve oslávia okrúhle životné ju-
bileum, slávnostné posedenie 
s malým občerstvením. Pred-
seda klubu p. Németh v úvode 
privítal všetkých oslávencov, 
poďakoval za členstvo a ak-
tívnu činnosť v klube. Poprial 
všetkým prítomným pevné 
a stále zdravie v kruhu rodiny 
a samozrejme, aby sme sa ešte 
dlho stretávali v našom klu-
be. Osobitne privítal najstar-
šie jubilantky a členky klubu 
p. Mrakovú, ktorá oslávila 95 
rokov, p. Karikovú a p. Micha-
lovú s jubileom 90 rokov. Po 
tejto oficiálnej časti prišiel čas 

na pohostenie prítomných, čo 
už bola parketa pre vynikajúci 
personál Jamajky pod vedením 
Vilka Rumana. Pripravili nám 
podľa objednávky vynikajú-
ci prípitok, jedlo, zmrzlino-
vý pohár, skrátka vynikajúco 
ako vždy. Po dobrom jedle sa 
rozprúdila debata na všetky 
možné témy, pri ktorých sme 
zotrvali až do ukončenia osla-
vy. Bolo to príjemné a milé 
popoludnie. Pevne verím, že to 
tak cítili aj naši jubilanti, ktorí 
na znak úcty obdržali ešte pri 
odchode krásnu červenú ružič-
ku. Dúfajme, že budeme mať 
podmienky ako aj možnosti, 
v tejto milej tradícii pokračo-
vať aj naďalej. Ďakujem všet-
kým prítomným za účasť.

   Ján Németh

PRÍSPEVKY

Spoločne vo Vincovom lese

Jubilanti v Jamajke

Boli sme v Jelke

Tak ako chodí naša vláda 
na výjazdové rokovania,  aj 
my členovia sládkovičovské-
ho klubu seniorov sme si na-
plánovali od 5.7. do 9.7.2021 
relaxačný pobyt v poľovníc-
kej chate vo Vincovom lese. 
Trávili sme tam spoločne celý 
týždeň s možnosťou kúpania 
a užívania si krásneho počasia 
a prírody pri vode. Cítili sme sa 
úžasne, aj keď zabezpečovanie 
a príprava jedál bola zaťažká-
vajúcou skúškou pre naše ši-
kovné ženičky a kuchárov – ry-
bárov. Tri dni nás odbremenili 
od varenia naši, bez preháňania 
môžeme povedať, stáli spon-
zori. P. Alexander Bende nám 
okrem toho, že umožnil užívať 
chatu, prišiel v utorok navariť 
z vlastných surovín perfekt-
ný guláš. Veľká vďaka a úcta 
za všetko! Ďalším sponzorom 
je Antonius senior centrum,  
p. MVDr. Pavol Bartaloš dal 
pripraviť vynikajúci obed pre 
všetkých zúčastnených čle-
nov, ako aj pre hostí z Veľkých 
Úľan a zásobil nás pitnou vo-
dou v galónoch aj s výdajným 
stojanom. Veľká vďaka a úcta 
za všetko! Ďalším, už stá-
lym sponzorom je pán Štefan 
Lauko, ktorý nám zabezpečil 
vynikajúci obed na piatkový 
deň. Veľká vďaka a úcta! No 
tak isto nesmiem zabudnúť na 
našich členov p. Baláža a p. 
Gášpára, ktorí nám pripravili 

vynikajúce halászlé a smaženú 
rybku, bolo to vynikajúce a za 
všetkých veľká vďaka. Pán Du-
mann zase zabezpečil pre nás 
a našich hostí príjemnú hudbu, 
pri ktorej sme si zaspievali a aj 
zatancovali, ďakujeme veľmi 
pekne! A úplne na koniec si 
zámerne nechávam poďako-
vanie pre naše šikovné, úžasné 
a vytrvalé členky, ktoré asis-
tovali pri všetkých prípravách 
potravy, pripravovali raňajky, 
obsluhovali, priniesli z domu 
napečené dobroty. Skrátka 
výborný kolektív a tak to má 
byť. Musíme si my členovia 
jeden druhého vážiť a ctiť, aby 
sme sa v našom malom, ale 
útulnom klube radi stretávali. 
Veľká vďaka vám všetkým, 
ako aj všetkým zúčastneným 
členom. Veľká vďaka patrí aj 
TS Sládkovičovo za pokose-
nie priestoru pred chatou, ako 
aj zabezpečenie dovozu a od-
vozu stolov a lavíc. Pôžitok 
z pobytu umocnila aj možnosť 
navštevovať kúpalisko, za čo 
ďakujeme MsÚ Sládkovičovo 
ako aj vedeniu kúpaliska. Pri 
organizovaní takýchto akcií 
vidíme, že keď sa stretne nie-
koľko úžasných a empatických 
ľudí, dokážu spríjemniť pobyt 
hoci aj na takom týždňovom 
pobyte v prírode. Ešte raz všet-
kým vám úprimná vďaka! 

Ján Németh

Výbor Klubu seniorov 
Sládkovičovo do svojho plánu 
práce zaradil okrem iného aj 
návštevu Mlyna v Jelke. Toto 
sa uskutočnilo 22. júla 2021, 
keď sa na celodenný výlet pri-
hlásilo a zúčastnilo 41 členov 

klubu. Účastníci výletu strávili 
v peknom prostredí za krás-
neho počasia príjemné chvíle 
prechádzkami po areáli mlyna, 
posedením pri vode a v reštau-
rácii, kde sa mohli občerstviť 
a konzumovať skvelé jedlá 
pripravené príjemným perso-
nálom. Po dobrom jedle každý 
člen dostal ako bonus od klu-
bu výborný zmrzlinový pohár, 
ktorý bol príjemným osvieže-
ním v teplom počasí. Verím že 
výlet splnil očakávania členov, 
ktorým touto cestou ďakujem 
za účasť a MsÚ Sládkovičovo 
za zabezpečenie dopravy na 
tento výlet.

Ján Németh
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17. septembra sa členovia 
Klubu seniorov Sládkovičo-
vo stretli v reštaurácii Jamaj-
ka na už tradičnej oslave Má-
rie a všetkých menín členov 
klubu. Predseda klubu p. Ján 
Németh po privítaní prítom-
ných a po úvodnom slove za-
blahoželal všetkým osláven-
com, poprial všetkým hlavne 
pevné zdravie, šťastie a po-
hodu, ako aj počas stretnutia 
dobrú chuť a dobrú zábavu, 
ktorej zárukou bola Marika 
a Jožko Halásovci so svojím 
repertoárom. Po dobrej veče-
ri sa rozprúdila super zábava 
a tančeky. Samozrejmos-
ťou na tejto oslave už býva 
tombola na ktorú sa preda-
lo 1650 lístkov. Do bohatej 
tomboly, kde bolo 88 cien, 
prispeli okrem našich členov 
aj p. Silvia Micháleková a 
naši sládkovičovskí podnika-

telia, a to p. Štefan Lauko, p. 
Peter Valo - Elmonop, p. Mo-
nika Szászová -kaderníctvo, 
p. Silvia Mikušová – Olívia 
Silvia Market a p. Fitoš vec-
nými cenami, či darčekový-
mi poukážkami. Úprimne 
a z celého srdca ďakujeme 
vám, ktorí ste akoukoľvek 
formou prispeli k úspešnému 
priebehu a výsledku oslavy. 
Srdečne ďakujeme vedeniu 
a personálu reštaurácie Ja-
majka za výbornú večeru, 
príjemný a ústretový perso-
nál a všetkým vám ďakuje-
me za hojnú účasť s tým, že 
všetci budeme dúfať a veriť 
tomu, že sa takto budeme 
môcť stretnúť aj na oslave 
Kataríny. 
    
    
 Ján Németh

PRÍSPEVKY

Boli sme v družobnom klube

Oslavovali sme Máriu

Úcta k starším

Členovia Klubu senio-
rov Sládkovičovo boli na 27. 
augusta pozvaní do družob-
ného klubu Zlatý dážď vo 
Veľkých Úľanoch. Stretnutia 
sa zúčastnilo 36 členov, kto-
rých na 15°°hod. dopravil do 
Veľkých Úľan autobus, ktorý 
nám zabezpečil MsÚ Slád-
kovičovo. Na stretnutí sme 
sa cítili veľmi dobre medzi 
priateľmi, ktorým ďakuje-
me za milé privítanie, skvelé 
pohostenie, ako aj za krásny 

umelecký zážitok z hudob-
nej produkcie p. Eriky Sle-
zákovej a jej spoluúčinku-
júceho. V dobrej nálade, pri 
speve a tanci sme zotrvali do 
20°°hod. Všetkým vyjadru-
jem veľkú vďaku a veríme, že 
toto naše vzájomné priateľ-
stvo a stretnutia zachováme 
aj do ďalších rokov. Vedeniu 
MsÚ Sládkovičovo ďakuje-
me za zabezpečenie dopravy.  

Ján Németh 

Október je mesiacom úcty 
k starším. Pri tejto príležitos-
ti oslavujeme všetkých tých, 
ktorí majú za sebou dlhý, 
pracovitý, skúsenosťami plný 
život. Ich pomocou zachová-
vame naše tradície, vedomos-
ti prechádzajú z generácie na 
generáciu. 

S láskou na nich myslí-
me, nielen v tomto období, 

ale každý jeden deň, veď ich 
láska, múdrosť je nám vždy 
k dispozícii. Svojou múd-
rosťou vedia dať veci na 
správne miesto, vedia čo je 
dobré, čo sa má niesť ďalej, 
ale vedia i to, čoho sa má na-
sledujúca generácia strániť. 

Je našou úlohou, umožniť 
im žiť dôstojný život, byť ich 
oporou v období zaslúženého 

Peňažný príspevok 
pre seniorov

Mesto Sládkovičovo má 
aj v tomto roku prichystané 
peňažné príspevky pre všet-
kých, ktorí v roku 2021 do-
vŕšia 70 rokov svojho života 
a starších. 

Peňažné príspevky sa 
budú vyplácať od 22. do 26. 
novembra 2021 v pokladni 
mestského úradu občanom s 
minimálne 2-ročným  trvalým 
pobytom v Sládkovičove. 

Je potrebné preukázať sa 
občianskym preukazom. Kto 
si zo zdravotných dôvodov 
nemôže prevziať peniaze, 
môže tak urobiť ním povere-
ná osoba. Aj v tom prípade je 
potrebný občiansky preukaz 
dôchodcu.

Mgr. Silvia Michaleková

oddychu. Musíme ich chrániť, 
pomáhať im, aby po dlhých 
rokoch ťažkej práce mohli 
žiť radostný život. Aby cítili, 
že ich nenecháme samých, že 
sú dôležitou súčasťou nášho 
života. Úsmev a starostlivosť 
našich rodičov a starých rodi-
čov nám dáva silu, ich vytrva-
losť, láska je pre nás neoceni-
teľným pokladom. 

V mene členov Komisie 
sociálnej a bytovej pri MsZ 
prajem všetkým našim senio-
rom hlavne pevné zdravie, 
šťastný a plnohodnotný život. 

Ing. Boris Brunner
predseda Komisie sociálnej 

a bytovej pri MZ                                                                         
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Výstava - vyvrcholenie pestovateľskej sezóny

Po ročnej Covid prestávke 
sa nám, Miestnej organizácii 
Slovenského zväzu záhrad-
károv, podarilo usporiadať v 
dňoch 4.- 6. 9. 2021 v Inova-
techu výstavu ovocia, zeleni-
ny a dekorácií. S napätím sme 
očakávali, koľkými exponátmi 
nás záhradkári a občania Slád-
kovičova, Nového Dvora, Ma-
lej Mače a Pustých Úľan záso-
bia. Naše očakávania sa naplni-
li. Okrem množstva exponátov 
zo Zelseed Horná Potôň sme 
od 27 vystavovateľov získali 
80 úžasných exponátov, čo aj 
ocenilo 217 návštevníkov vý-
stavy svojimi hlasovacími líst-
kami. Veľmi nás potešila hojná 
účasť žiakov našich škôl, ktorí 
mali možnosť výstavu navští-
viť v pondelok 6.9.2021 v do-
obedňajších hodinách. 

Umiestnenie vystavovate-
ľov podľa hlasovania je nasle-
dovné:
Ovocie              
I. cena  p. Mária Kvasnicová  - 
Broskyňa Redhaven č.65

II. cena  p. Vladimír Štefunko 
- Sloní cesnak č.57
III. cena  p. Ondrej Vicián – 
Kapusta neskorá č.5

Dekorácia        
I. cena  Špeciálna škola – Kve-
tinová rodinka č.66  
II. cena p. Ági Nagyová – Dar 
jesene č.67      
III. cena p. Gabriela Molnáro-
vá – Kolekcia papriky č.19

Cena poroty
p. Božena Mikušová – Božki-
na záhrada č.78
p. Mária Čambálová – Cvikla 
č.59

Chcem sa poďakovať všet-
kým, ktorí prispeli svojím 
ovocím, zeleninou alebo de-
koráciou do výstavy a pomohli 
tak rozšíriť sortiment vysta-
vovaných exponátov. Ďakuje-
me vedeniu a zamestnancom 
Šľachtiteľskej stanice Horná 
Potôň za poskytnutie vyšľach-
tených a pestovaných odrôd 
zeleniny, p. Takácsovi – firme 
Votabo za poskytnutie svojich 

výrobkov – džemov z rôzneho 
ovocia a rôznych kombinácií, 
p. Tóthovej za krásne, vlast-
noručne vyrobené výrobky 
rôzneho druhu. Vďaka patrí 
TS Sládkovičovo za poskyt-
nutie stolov, vedeniu Inovate-
chu za poskytnutie priestorov, 
zamestnancom za ústretovosť 
a pomoc pri príprave ako aj 
pri  demontáži výstavy. Vďaka 
všetkým členom výboru, rado-

vým členom ako aj nečlenom 
za pomoc pri organizačnom 
zabezpečení výstavy, MsÚ 
Sládkovičovo za finančnú 
podporu a v neposlednom rade 
všetkým vám, návštevníkom 
výstavy za účasť. Víťazom sr-
dečne gratulujeme a tešíme sa 
na účasť aj v roku 2022.
    
 Ján Németh
 predseda MO SZZ 

Spomienka na 29. august 1944

Slávnostným aktom klade-
nia vencov si občania Sládko-
vičova 27. augusta 2021 uctili 
77. výročie Slovenského ná-
rodného povstania.

Po odznení Štátnej hym-
ny a prednese básní v podaní 
Anny Pokornej a Kataríny Ba-
loghovej privítala prítomných 
poslankyňa MZ v Sládkovičo-
ve Edita Katonová a odovzda-
la slovo primátorovi mesta 

Antonovi Szabóovi. Primá-
tor mesta vo svojom prejave 
zhrnul udalosti odohrávajúce 
sa počas Slovenského národ-
ného povstania a zdôraznil 
dôležitosť zachovania pamiat-
ky Slovenského národného 
povstania. Záverečné slová 
svojho prejavu venoval zosnu-
lému Arpádovi Dömötörovi, 
ktorý roky organizoval túto 
spomienkovú slávnosť, a dal 

slovo, že aj naďalej budeme 
organizovať túto spomienkovú 
slávnosť a pokračovať v tom, 
čo „Arpi“ začal. Potom sa ujal 
slova predseda oblastného vý-
boru Zväzu protifašistických 
bojovníkov Jozef Janský, kto-
rý vo svojom prejave priblížil 
detailnejší priebeh Slovenské-
ho národného povstania. 

„Začnite s vysťahovaním“  
- bolo dohodnuté heslo, ktoré 

odznelo v banskobystrickom 
rozhlase a bolo signálom pre 
vojakov a partizánov k otvo-
renému boju proti fašizmu. 
Po druhej mobilizácii bolo do 
povstania zapojených 60 000 
mužov. Slovenské národné 
povstanie bolo o statočnosti 
a hrdinstve občanov 30 náro-
dov a národností. Preto všet-
kým patrí veľká vďaka za ich 
odhodlanie, statočnosť a vôľu 
vytrvať v boji proti fašizmu a 
nacizmu. 

Jozef Janský zdôraznil aké 
dôležité je pripomínať si a ne-
zabúdať na hrôzy 2. svetovej 
vojny. 

Na záver sa poďakoval 
všetkým účastníkom tejto spo-
mienky. Po odznení príhovo-
rov boli k pamätným tabuliam 
položené vence. Po slávnost-
nom akte kladenia vencov sa 
poslankyňa MZ Edita Katono-
vá prítomným poďakovala za 
účasť.

Zuzana Červenková
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účelovo viazaných financií 
za výrub stromov a  rozpočet 
mesta každý rok končí nema-
lým plusom. 

Okrem starostlivosti 
o Sládkovičovskú dunu sme 
sa dali aj do záchrany prírod-
nej rezervácie Mačianskeho 
presypu, kde sme v spolupráci 
s CHKO Dunajské luhy začali 
s postupnou likvidáciou in-
váznych a nepôvodných dre-
vín, menovite agátov, ktoré 
presyp zarastajú. Pracovníci 
CHKO označili prvú skupinu 
stromov určených na odstrá-
nenie, OZ Ponvagli zorgani-
zovalo brigádu a agáty boli 

vyrúbané. V druhej fáze sme 
sa zamerali na likvidáciu kus-
tovnice. Zorganizovali sme aj 
rokovanie s poľnohospodár-
mi, ktorí obrábajú polia okolo 
tejto chránenej lokality a do-
hodli sme sa, že po presnom 
vymeraní chráneného územia, 
budú dodržiavať pravidlá pla-
tiace v ochrannom pásme.

Napriek tomu, že naše 
možnosti a kapacity sú veľmi 
obmedzené, výsledky našej 
práce sú viditeľné a odborníci 
ich hodnotia veľmi pozitívne.

Eva Sudová 

PRÍSPEVKY 

Ekologické aktivity OZ Ponvagli

Čo skôr ?

V tomto roku sme v rámci 
dohody o spolupráci so Štát-
nou ochranou prírody pokra-
čovali v práci na Sládkovi-
čovskej dune. Vďaka nezišt-
nej pomoci obce Veľká Mača, 
ktorá nám bezplatne poskytla 
mechanizmy, odpratali sme 
z duny už suché dreviny, vypí-
lené v minulom roku. Ďalším 
krokom bolo odstraňovanie 
šíriacich sa porastov kustov-
nice cudzej Lyciumbarbatum. 
V spolupráci s CHKO sa nám 
podarilo viditeľne zmenšiť jej 
teritórium a v tomto neľah-
kom boji budeme pokračovať. 
Matka príroda je ťažký súper 
a invázne rastliny sú veľmi 
húževnaté. Šírenie inváznych 
rastlín nie je len náš, ale aj 
celoslovenský a celoeuróp-
sky problém. Ministerstvo ži-
votného prostredia sa na túto 
problematiku zameralo a aj 
mesto Sládkovičovo obdržalo 
rozhodnutie Slovenskej in-
špekcie životného prostredia, 
aby prijalo opatrenia na za-
medzenie šírenia inváznych 

nepôvodných druhov rastlín 
a aby upozornilo vlastníkov, 
správcov a užívateľov pozem-
kov na miesta výskytu invá-
znych nepôvodných druhov. 
Likvidáciou kustovnice na 
dune teda dobrovoľníci plnia 
túto úlohu aspoň na území prí-
rodnej rezervácie. 

V rámci projektu, ktorý 
realizujeme vďaka dotácii 
mesta, bude na dune i v centre 
mesta umiestnená viacjazyč-
ná informačná tabuľa o Slád-
kovičovskej dune a v parku 
zasa infotabuľa o histórii 
parku, mauzólea a o projekte 
revitalizácie parku, ktorého 
realizácia je z nepochopiteľ-
ného rozhodnutia primátora 
už tretí rok zastavená. Každý 
rok je v rozpočte naplánova-
ná nemalá čiastka na revita-
lizáciu parku, ale primátor 
jednoducho žiadne práce ne-
objedná, teda nič sa neurobí 
a tieto financie sú prevedené 
do rozpočtovej rezervy. Je to 
smutné, lebo mesto má stále 
v rozpočte na zeleň 87 000 € 

Na stránkach mestského 
spravodaja Život v Sládkovi-
čove nájdete článok od Evy 
Sudovej „Ekologické aktivity 
OZ Ponvagli“. 

Jednou z hlavných akti-
vít Evy Sudovej, poslanky-
ne mestského zastupiteľstva 
a predsedníčky  združenia je 
naplnenie programu OZ Pon-
vagli. V poslednom období 
sme nikomu nezvýšili dotácie 
od mesta, výnimkou je OZ 
Ponvagli. Eva Sudová tvrdí, 

že revitalizácia parku je z ne-
pochopiteľného rozhodnutia 
primátora mesta už tretí rok 
zastavená. Eva Sudová ne-
píše o tom, čo všetko okrem 
revitalizácie mestského parku 
sme už zastavili z dôvodu, 
že samospráva má každý rok 
nedostatok finančných pro-
striedkov.

Mesto Sládkovičovo má 
veľa úspešných projektov, 
pri ktorých musí zabezpečiť 
5% spolufinancovanie (min. 

Hahota na sústredení

15.-19. septembra 2021 
sa divadelný súbor Haho-
ta zúčastnil na sústredení v 
Liptovskej Ondrašovej. Žiaľ, 
kvôli pandémii sme sústrede-
nie museli viackrát odkladať, 
ale konečne sme ho na jeseň 
mohli zrealizovať. Bolo dobré 
byť opäť spolu, porozprávať, 
zabávať sa i zaspievať si. Pre-
chádzali sme sa, navarili sme 

si dobré jedlá, tešili sme sa zo 
spoločných chvíľ. Samozrej-
me cieľom týchto štyroch dní 
nebola len zábava, ale nácvik 
nového programu. Boli by 
sme radi, keby sme sa podľa 
možnosti mohli čo najskôr 
predstaviť sládkovičovskému 
obecenstvu. 

Melinda Srejner

720 tis. eur). Okrem úspeš-
ných projektov samospráva fi-
nancuje aj prístavbu základnej 
školy (320 tis. eur). Pri týchto 
aktivitách čo treba robiť? Re-
vitalizovať mestský park (50 
tis. eur) alebo finančné pro-
striedky použiť na dokončenie 
prístavby ZŠ a na výstavbu 
materskej školy?

Žiaľ, nemáme toľko fi-
nančných prostriedkov, aby 
sme robili všetko naraz, platí 
postupnosť, aj na revitalizáciu 

mestského parku príde čas. Ja 
osobne preferujem investície, 
ktorých cieľom je navýšenie 
kapacity základnej a mater-
skej školy. Pre Evu Sudovú je 
priorita revitalizácia mestské-
ho parku, pre mňa je zas dô-
ležité dokončiť prístavbu ZŠ 
a výstavbu materskej školy.

Ing. Anton Szabó,
primátor mesta
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Petra Kamenár s počtom 537 
najazdených km  a na 3. mies-
te sa umiestnil Ondrej Frnčík s 
počtom 429 najazdených km. 
Srdečne gratulujeme. Víťazi 
si zo súťaže odniesli medaily, 
diplomy, poháre, trofeje a hod-
notné ceny. 

Aby zvyšným účastníkom 
nebolo ľúto, že sa neumiest-
nili, vyžrebovali sme ešte 14 
šťastlivcov, ktorí získali neja-
kú cenu. 

Poukážky na nákup do 
Sportisima v hodnote 100 eur 
venoval Ing. Anton Szabó, po-
ukážky na nákup do Sportisi-
ma v hodnote 100 eur venoval 
Alexander Bende, 20 voľných 
vstupov na kúpalisko venova-
lo Termálne kúpalisko Vincov 
les, 80 žetónov do automatu na 
bagety venovala firma Fekol-
lini s.r.o., poukážky na 20 ks 
pizze venovala Pizza&More a 
3 x 500 ml box zmrzliny veno-
vala cukráreň Tryo.

Sponzorom srdečne ďaku-
jeme za venované ceny.

Zuzana Červenková

6. augusta 2021 sme vy-
hodnotili súťaž „Do práce na 
bicykli“ ktorá prebiehala po-
čas celého júna. 

V kategórii najlepší za-
mestnávateľ z hľadiska naj-
väčšieho počtu zapojených 

tímov sa víťazom stala Zák-
ladná škola Karola Kuffnera, 
ktorá si obhájila titul z minu-
lého roka, teda putovný pohár 
primátora mesta ostáva škole.

V kategórii tímov podľa 
počtu najazdených kilometrov 
sa víťazom stal  Tourist Club 
s počtom 1651 km,  2. miesto 
získal tím Šľapači s poč-
tom 523 km a na 3. mieste sa 
umiestnil tím Rýchlo a zbesilo 
21: žeravé lýtka s počtom 458 
km. V kategórii tímov podľa 
počtu jázd sa stal víťazom tím 
JoZeF s počtom 172 jázd, na 2. 
mieste sa umiestnil tím Bagety 
s počtom 150 jázd a 3. miesto 
získal tím Inovatech s počtom 
133 jázd. V kategórii jednot-
livcov sa víťazom stal Rudolf 
Rátz s počtom 607 najazde-
ných km, 2. miesto získala 
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Memoriál Ladislava Józsu

Vyhodnotenie súťaže „Do práce na bicykli“

 14. septembra  2021 sa na 
ihrisku FK Slavoj Sládkovi-
čovo konal tradičný futbalový 
turnaj prípraviek - Memoriál 
Ladislava Józsu, ktorý zor-
ganizovalo mesto Sládkovi-
čovo s finančnou podporou 
Trnavského samosprávneho 
kraja  na počesť futbalového 
reprezentanta ČSSR Ladislava 
Józsu.  Úvod podujatia patril 
prednostovi Mestského úra-
du v Sládkovičove Gáborovi 
Krommerovi, ktorý  turnaj 
otvoril, privítal hostí, divákov 
i súťažné družstvá. Mladých 
hráčov povzbudil, aby išli za 
svojim snom ako to urobil aj 
Ladislav Józsa a možno aj z 
nich sa raz stanú úspešní  li-

goví hráči, keď budú na sebe 
tvrdo pracovať.  Slávnostné 
príhovory Józsefa Berényiho, 
podpredsedu TTSK a Silvestra 
Jónása, člena futbalového 
mužstva „Starí páni“ sa niesli v 
duchu spomienok na Ladisla-
va Józu, povzbudivých slov  a 
nádeje pre mladých hráčov, že 
aj oni môžu dosiahnuť veľké 
športové úspechy svojou cie-
ľavedomosťou, trpezlivosťou, 
disciplínou a poctivým trénin-
gom.  Po slávnostnom klade-
ní  vencov  k pamätnej tabuli 
Ladislava Józsu bol futbalový 
turnaj odštartovaný. S plným 
nasadením, obrovskou chuťou 
a odhodlaním vyhrať, si svoje 
sily zmerali prípravky futbalo-
vých klubov z Veľkých Úľan, 
Čiernej Vody, Abrahámu-Hos-

te, Pustých Úľan, Veľkej Mače 
a domáceho Sládkovičova.

 S diváckou podporou zo 
strany žiakov sládkovičov-
ských škôl sa napínavé zápa-
sy skončili prvenstvom  TJ 
Čierna Voda,  2. miesto si 
odnieslo družstvo  ŠK Veľké 
Úľany,  na 3. mieste skonči-
lo družstvo OFK Abrahám 
Hoste, na  4. mieste domáce 
družstvo FK Slavoj Sládkovi-
čovo,  na 5. mieste OFK Pusté 
Úľany a na 6. mieste FK Veľ-
ká Mača.  Každé družstvo si z 
turnaja odnieslo  loptu, pohár 
a pamätné tričká pre všetkých 
hráčov. Bolo obdivuhodné, s 
akým nadšením a odhodlaním 
sa tieto deti snažili a bojovali 
do poslednej chvíle, preto im 
prajeme ešte veľa takýchto 

športových zážitkov i úspe-
chov v ich ďalších zápasoch.

Zuzana Červenková
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V roku 2021 sa výbor 
Miestnej organizácie Slo-
venského rybárskeho zväzu 
v Sládkovičove rozhodol zor-
ganizovať dvoje 24 hodinové 
preteky na štrkovisku Vincov 
les.

Medzi bodované ryby sa 
počítali kapor rybničný a amur 
biely, pričom sa súťažilo o to, 
kto uloví najťažšiu bodovanú 
rybu. Rybárske preteky sa ko-
nali v duchu „Chyť a pusť“, čo 
znamená, že ulovené ryby sa 
ihneď po zvážení pustili späť 
do jazera.

Prvé z rybárskych prete-
kov sa uskutočnili v termíne 
15.-16.05.2021, na ktorých sa 
zúčastnilo 65 pretekárov. 

V sobotu 15. mája v čase 
od 07.00 h prebiehala prezen-
tácia pretekárov a losovanie 
lovných miest. Po následnom 
obsadení pretekárskych stano-
vísk boli preteky o 9.00 h od-
štartované. Hneď po zahájení 
pretekov sa súťažiacim dari-
lo s peknými úlovkami, pri-
čom poradie na prvých troch 
miestach sa menilo priebežne 
počas celej súťaže. 

V nedeľu 16. mája boli 
rybárske preteky ukončené 
a následne vyhlásené výsled-
ky. Víťazi na prvých troch 

bodovaných miestach dostali 
finančné odmeny vo výške od 
100 do 400 eur, pekné poháre 
pre víťazov, vecné ceny a dip-
lomy.

Umiestnenie pretekárov od 
1. miesta po 3. miesto bolo na-
sledovné:

1.  Andrej KÁDÁR, Mostová,                       
     kapor  9,64 kg,
2.  Tamás MÉSZÁROS, Veľ-
     ké Úľany, kapor   9,16 kg,
3.  Jakub KAČA, Pusté Úľa
     ny, kapor  8,45 kg.

Celkovo bolo ulovených 
109 ks bodovaných rýb.

Druhé z rybárskych pre-
tekov sa uskutočnili v termíne 
21.-22.08.2021, na ktorých 
sa zúčastnilo 50 pretekárov. 
Pred samotnými rybárskymi 
pretekmi, bol revír štrkovisko 
Vincov les zarybnený kaprom 
rybničným s váhou od 7 kg do 
10 kg, čo zvyšovalo atraktivitu 
rybárskych pretekov.

Príprava a priebeh prete-
kov prebiehali rovnako ako 
v máji, to znamená, že 21.au-
gusta v čase od 08.00 h pre-
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24-hodinové rybárske preteky Vincov les 2021

biehala prezentácia pretekárov 
a losovanie lovných miest. Po 
vylosovaní lovných stanovísk 
sa každý z pretekárov presunul 
na svoje vylosované stanovis-
ko a o 09.00 h boli rybárske 
preteky odštartované. Poradie 
na prvých troch miestach sa 
tradične menilo priebežne po-
čas celých pretekov. 

V nedeľu 22. augusta 
o 09.00 h boli rybárske prete-
ky ukončené, pričom poradie 
na prvých troch miestach bolo 
nasledovné:

1.  Vladimír SEKERA , Hoste,                             
     kapor   11,68 kg,
2.  Kristína HODÚROVÁ,  
     Šoporňa, kapor   10,47 kg,
3.  Ivan ZLATOHLÁVEK, 
     Hoste, kapor   10,37 kg.

Celkovo bolo ulovených 
122 ks bodovaných rýb.

Počas obidvoch pretekov 
zabezpečil výbor MO SRZ 
Sládkovičovo občerstvenie pre 
rybárov aj pre širokú verej-
nosť v podobe pečenej ryby, 
halászlé, cigánskej pečienky, 
čapovanej kofoly a čapované-
ho piva.

Všetky informácie, aktu-
ality ako aj výsledky si môžu 
záujemcovia  pozrieť na FB 
Mosrz Sladkovicovo.

Na záver patrí veľké poďa-
kovanie sponzorom a spolu-
pracovníkom Miestnej organi-
zácie Slovenského rybárskeho 
zväzu v Sládkovičove:

Technické služby Sládko-
vičovo – p. Viliam BRUN-
NER ml., p. Roman SABLER 
– DHZ Sládkovičovo, p. Ale-
xander BENDE, p. Gabriel 
WEISS, p. Stanislav KRÁĽO-

VIČ, p. Zsolt KATONA – KZ 
rybárske potreby Sládkovičo-
vo, rybárske potreby NAHOD.
sk - Sereď, rybárske potreby 
VAĎO Nové Zámky, rybár-
ske potreby FISHMASTER 
Galanta, p. Erik GAJARSKÝ 
a všetkým, ktorí sa pričinili 
o organizáciu a hladký priebeh 
jednotlivých pretekov.

Za výbor 
MO SRZ Sládkovičovo 

Mgr. Peter Chrenko - tajomník
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Chcela by som napísať pár 
viet o mojom strýkovi, ujo-
vi Jozefovi Buchlíkovi, ktorý 
čoskoro dovŕši 91 rokov. Rád 
píše básne, ktoré boli viackrát 
vydané v knižnej forme. Vždy 
píše o rodinných či iných za-
ujímavých udalostiach. Pred 
pár týždňami sa rozhodol, že 
napíše knihu o svojom živote. 
Niektorý deň som bola u nich 
na návšteve a do rúk mi odo-
vzdal svoj životopis. Ešte 
v ten večer som si ho prečítala 
a veru sa mi tisli slzy do očí. 
Píše o svojom detstve, o ich 
ťažkom osude. Narodili sa so 
svojou sestričkou (mojou ma-
mou) v drevenom domčeku, 
kde veru chladný zimný vietor 
ich rodinu poriadne potrápil. 
Potom píše o svojom detstve, 
o ich ťažkom osude, spomína 
na hrozné roky vojny, presíd-
lenia. Ako učeň sa dostal do 
Bratislavy, kde sa učil za po-
krývača. Túto prácu vykoná-
val na všetkých veľkých Bra-
tislavských kostoloch, budo-
vách, medzi inými aj na dóme. 
Profesiu pokrývača sa nauči-
la, zdedila skoro celá rodina 
Buchlíkovcov. Krásne opisuje 
zoznámenie so svojou prvou 
a jedinou láskou, manželkou 
tetou Irenkou, ktorú nazýva 
„anjelikom“, a spomína si na 
ich šťastné a dlhé manželstvo, 
na výchovu svojich štyroch 
detí. Bolo to pre mňa veľmi 
dojímavé. Dozvedela som 
sa veľa o minulosti. Opisuje 
svoju odbornú prácu s ovoc-
nými stromami, so zeleninou 
a kvetmi, veď on sám zaštepil 
všetky ovocné stromy, všetky 
ruže, ktoré krášlia jeho dvor. 

Do jedného stromu vštepil dva 
druhy ovocia, slivku a mar-
huľu, ktorá rodí už dlhé roky. 
Teraz pri opatere svojej drahej 
manželky, hladkajúc jej ruky, 
sa zamyslel nad minulosťou. 
Prechádzajúc sa pomalými 
krokmi po dvore pri vädnúcich 
muškátoch a v tieni jesenných 
listov zadumane hľadí do mi-
nulosti, ako by povedal: ako 
chudobne, ale šťastne žili. 
S radosťou a veľkou láskou 
sa stretávala rodina, na dvore 
bolo počuť dedkovu harmoni-
ku a citaru. Spievali sme. Aj 
ja sa na to ešte pamätám. Veľa 
starých i vojnových piesní som 
sa naučila. Svoje spomienky 
a básne píše pre mladú generá-
ciu, aby vedeli ako žili v minu-
losti – v chudobe, jednoducho, 
ale v láske, v súdržnosti. Na 
koniec položil otázku: „Prečo 
nemôžu ľudia teraz takto žiť?“ 

Józsibácsi ďakujeme!

Mária Srejnerová

SPOLOČENSKÁ KRONIKA/PRÍSPEVKY
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Bolo by dobré takto žiť…Ocenenie pre matrikárku mesta

Edita Kyselová je  matri-
kárkou mesta Sládkovičovo 
od roku 1981. Odvtedy pracu-
je s ľuďmi a hlavne pre ľudí 
v meste.

Je milá, vždy ústretová, 
ochotná pomôcť každému, 
kto ju o pomoc požiada. Vlani 
v roku 2020 dovŕšila  40 rokov 
pôsobenia na MsÚ v Sládko-
vičove ako matrikárka. Často 
vypomáha pri hlásení mest-
ského rozhlasu a pri rôznych 
kultúrnych podujatiach.

Okrem základných obra-
dov ako sú sobáše, uvítania 
a pohreby, ktorých bolo za tie 
roky na niekoľko stovák,  v 90-
tych rokoch spolu so ZPOZ or-
ganizovala i netradičné obrady 
a slávnosti, ako napr. prijatie 
zahraničných a domácich náv-
štev, známych osobností, me-
todický deň k obradom – Pa-
miatka zosnulých a občianske 
pohreby, krajské prehliadky 
ZPOZ, ale aj celoslovenskú 
prehliadku programov /2001/, 
prijatie novomanželov po cir-
kevnom obrade a ďalšie.

Ďalej zostali zachované za 
tie roky obrady a slávnosti:
• cena mesta

• prijatie najúspešnejších re-
prezentantov škôl

• ocenenie najaktívnejších 
členov ZPOZ

• životné jubileá, výročia so-
bášov /strieborné, zlaté, dia-
mantové/

• vianočný koncert
• prijatie darcov krvi
• prijatie pri príležitosti dňa 

detí, dňa učiteľov,
• prijatie seniorov,
• pamiatka zosnulých

Prácu našej matrikárky 
ocenili aj na celoslovenskej 
úrovni v Banskej Bystrici. 
Združenie ZPOZ - Človek člo-
veku v Slovenskej republike  
24. septembra 2021 pri príleži-
tosti 30. výročia vzniku  ZPOZ 
v SR Edita Kyselová bola oce-
nená Zlatým srdcom „Cesta 
k človeku“. 

Z úprimného srdca jej bla-
hoželáme a do ďalších budú-
cich dní a rokov želáme dobré 
zdravie, životný elán a veľa 
pracovných úspechov. 

Mgr. Edita Katonová, 
predsedníčka ZPOZ 

v Sládkovičove

Navždy nás opustili

Mária Sidová /86/ - 
28.07.2021, 

Marta Benešová /63/ - 
28.07.2021, 

Mária Príbelská /71/ - 
07.08.2021, 

Ernest Hollósi /78/ - 
13.08.2021, 

Alexander Mészáros /65/ - 
20.08.2021, 

Mikuláš Čanaky /70/ - 
22.08.2021, 

Marian Rigo /61/ - 
27.08.2021, 

Vojtech Horváth /71/ - 
25.09.2021, 

Erik Varšányi /47/ - 
02.10.2021, 

Alexander Pavlovič /68/ - 
03.10.2021 

Priska Lanczová /84/ - 
06.10.2021

Bývalí občania:

Tibor Starý /75/ - 
04.10.2021
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Spomíname

Spomienku tichú dnes poslať ti chceme, 
objať ťa a povedať ako veľmi ťa milujeme. 
Chýbaš nám...

So smútkom v srdci si 11. októbra 2021 
pripomíname 1. výročie úmrtia, čo nás navždy 
opustila naša milovaná mamička, svokra a babička 

Terézia Hanzelová.
S láskou a úctou spomína dcéra a synovia s 

rodinami.

Len ten, kto stratil koho mal rád 
pochopí, čo je bolesť a žiaľ.

Dňa 10. septembra 2021 uplynuli 3 roky, čo 
nás nečakane opustil milovaný 

Ladislav Szkladányi.
Nikdy nezabudneme.

manželka Alenka, syn Ivko a smútiaca rodina

Dňa 25. októbra 2021 uplynie rok, čo nás 
nečakane opustil milovaný Jozef Cicha vo veku 
84 rokov. Nikdy nezabudneme.

dcéry Ivetka, Alenka a Zuzka s rodinami

Dňa 9. mája 2021 nás nečakane opustila 
milovaná Zuzana Cichová vo veku nedožitých 
83 rokov. Nikdy nezabudneme. 

dcéry Ivetka, Alenka a Zuzka s rodinami

Dňa 27. augusta 2021 uplynul smutný rok, 
čo nás navždy opustil náš milý manžel, otec a 
dedko Ján Augustín.

Kto ste ho poznali, venujte mu, prosíme, tichú 
spomienku.

manželka a synovia s rodinami
S láskou, úctou a vďakou spomíname na našich 

drahých rodičov 

        Matildu a Eugena Danielovcov 

pri príležitosti 10. a 22.výročia ich úmrtia. 

deti Pavol, Eugen, Katka, Jozef, 
Drahomír s rodinami

Dňa 27. júla 2021 ubehlo už 40 rokov od 
úmrtia nášho otca Pavla Dovala, ktorý nás 
opustil vo veku 50 rokov. 

S láskou naňho spomíname.

dcéry Silvia a Olívia s rodinami 
a syn Pavol s rodinou

Neodchádza ten, kto ostáva v našich srdciach.

Dňa 11. septembra 2021 sme si pripomenuli 
3. výročie úmrtia nášho otca Jána Németha. 

S láskou spomína manželka a synovia s 
rodinami.

Márne ťa naše oči všade hľadajú, 
márne nám po tvári slzy stekajú, 
ako ti z očí žiarila láska a dobrota, 
tak nám chýbaš každý deň života.

S láskou v srdci spomíname na nášho drahého 
otecka, dedka a pradedka Štefana Kollárika, 
ktorý nás navždy opustil 12.  novembra 2020 a my 
si pripomíname prvé smutné výročie jeho úmrtia. 

Kto ste ho poznali, venujte mu tichú 
spomienku. Ďakujeme.

dcéry Helenka, Zuzka, Erika 
a synovia Štefan, Danko s rodinami

Ďakujeme všetkým, ktorí dňa 25. augusta 
2021 odprevadili na poslednej ceste milovaného 
manžela, otca, dedka Mikuláša Čanakyho, 
ktorý nás vo veku 70 rokov navždy opustil dňa 
22.augusta 2021.

Ďakujeme za prejavy sústrasti.

smútiaca rodina

Dňa 25. augusta 2021 uplynulo 10 rokov, čo 
nás navždy opustil náš milovaný manžel, otec a 
dedo Alexander Piši. 

Kto ste ho poznali, venujte mu tichú 
spomienku. 

S láskou spomínajú manželka, synovia 
Roland a Róbert s rodinami, dcéra Katka s 
rodinou.

So smútkom v srdci sme si pripomenuli 45. 
výročie úmrtia nášho drahého otca 

                 Štefana Misovicsa 

a 10. výročie úmrtia milovaného brata 

                 Ladislava Misovicsa.

smútiaca rodina



Prvý augustový víkend bol bohatý 
na kultúru, stretnutia a zážitky pre deti. 
Veľmi netradične v lete počas prázdnin 
a dovoleniek sme sa rozhodli zorga-
nizovať podujatie vrámci Kultúrneho 
leta, aby mali obyvatelia Sládkovičova 
príležitosť stretnúť sa so svojimi zná-
mymi pri dobrej hudbe a občerstvení 
ešte pred avizovanou 3. vlnou pandé-
mie. 

6. augusta začalo kultúrne podu-
jatie zábavnými aktivitami pre deti.  
Vďaka tímu MO Matice slovenskej a 
Únie žien pod vedením Martiny Sla-
hučkovej s finančnou podporou mesta 
a Antonius senior centra sa deti zahra-
li na pirátov, ktorí po splnení rôznych 
úloh na 13 stanovištiach hľadali ukry-
tý poklad, využili  nafukovací terč s 
loptami a zaskákali si v nafukovacom 
hrade od firmy Tripsy. Potom si pozreli 
detské predstavenie o „Neuveriteľnej 
ceste potulnej Peťky“, ktoré bolo vtip-
né a zároveň aj poučné. Pre účastníkov 
kampane „Do práce na bicykli“ bolo 
vrámci programu pripravené vyhodno-
tenie. Pred  samotným odovzdávaním 
cien sa primátor mesta Anton Szabó 
poďakoval koordinátorke súťaže Silvii 
Prelovskej za jej odhodlanie a ochotu 
koordinovať „Do práce na bicykli“ a 
odovzdal jej ďakovný list. Večer patril 
hudobnej produkcii skupiny All Stars 
Band, ktorá príjemne prekvapila. Vo 
veľmi kvalitnom podaní piesní tejto 6 
člennej kapely sme si vychutnali hity 
domácej i zahraničnej hudobnej tvorby.

 

7. augusta 2021 pripravila Miestna 
organizácia - Csemadok Deň Csemado-
ku s bohatým kultúrnym programom, 
v ktorom vystúpili  detský folklórny 
súbor Kis Megyer a Csilizke, domáca 
citarová skupina Dió héj, folklórny sú-
bor Mórinca z Veľkého Kýru s dopro-
vodom skupiny Varjos. Z Maďarska k 
nám zavítala speváčka Mohácsi Brigi, 
svoje tanečné umenie predviedla taneč-
ná skupina Megyer sprevádzaná sku-
pinou Pósfa a záver patril tanečnému 
súboru MT Family zo Zlatých Klasov.   

Veríme, že si z pestrého programu 
každý vybral, čo mu bolo blízke. Veľ-
ká vďaka patrí mestu Sládkovičovo, 
sponzorom a všetkým, ktorí sa na orga-
nizácii a realizácii podujatí podieľali.

Zuzana Červenková

Kultúrne  leto

Deň Csemadoku



Augusztus első hétvégéje gazdag volt 
nemcsak kulturális eseményekben, de 
a gyerekek számára is rengeteg élményt 
adott. Szokatlan időpontban, a vakáció és 
szabadságok kellős közepén döntöttünk 
úgy, hogy a Kulturális Nyár keretén belül 
szervezünk rendezvényeket, melyeken 
lehetőségük nyílik a diószegieknek jó 
zene és frissítő mellett az ismerősökkel 
való találkozásra, még a járvány 3., előre 
jelzett hulláma előtt. Augusztus 6-án, 
pénteken a gyerekek szórakoztatásával 
kezdődött a rendezvény. A Matica slo-
venská helyi szervezete és a Nőszövet-
ség szervezésében Martina Slahúčko-
vá vezetésével, valamint az Antonius 
Szenior Központ anyagi támogatásával 
a gyerekek kalózok lehettek, akik a 13 
állomáshelyen elvégzett feladatok után 
megkereshették az elrejtett kincseket. 
Kipróbálhatták a felfújható labdás cél-
táblát, és a Tripsy cég felfújható várában 
ugrálhattak. Ezt követően megnézhettek 
egy színházi előadást, amely Peťka hi-
hetetlen útjáról szólt, és amely humoros, 
egyúttal tanulságos is volt. 

A műsor keretén belül sor került 
a „Kerékpárral munkába” elnevezé-
sű verseny kiértékelésére. A díjátadást 
megelőzőn Szabó Antal polgármester 
mondott köszönetet Silvia Prelovskának, 
a verseny koordinátorának az elszántsá-
gáért, és a „Kerékpárral munkába“ ver-   
seny koordinálásáért, majd köszönő leve-
let adott át neki. Az est további részében 
az All Stars Band zenekar adott műsort, 
amely mindannyiunk számára kellemes 
meglepetés volt. A hattagú zenekar kivá-
ló előadásában számos hazai és nemzet-
közi slágert hallgathattunk meg.

Szombaton tartotta meg a Csema-
dok Diószegi Helyi Szervezete a Cse-
madok-napot. A gazdag kultúrműsorban 
fellépett a Kis Megyer és Csilizke Gyer-
mek Néptáncegyüttes, a hazai Dió héj 
citera zenekar, a nagykéri Mórinca Nép-        
táncegyüttes, melyet a Varjos zenekar 
kísért. Magyarországról Mohácsi Brigi 
jött el hozzánk, majd a Pósfa zeneker ál-
tal kísért Megyer Táncegyüttes táncmű-
vészetét csodálhattuk meg, végül pedig 
a nagymagyari MT Familiy tánccsoport 
lépett színpadra. 

Reméljük, hogy a színes hétvégi 
műsorból mindenki ki tudta választa-
ni azt, ami számára a legjobban tetsző 
volt. Nagy köszönet illeti Diószeg Vá-
rost, a támogatókat, és mindazokat, aki 
a szervezésben és megvalósításban részt 
vettek. 

Zuzana Červenková

Kulturális Nyár

Csemadok-nap
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Megemlékezések

Elvitted a derűt, a fényt, a meleget, 
csak egy sugarat hagytál itt, az emlékeket.
Nagyon hiányzol nekünk…

Szomorú szívvel emlékeztünk meg 2021. 
október 11-én, halálának 1. évfordulóján a 
szeretett édesanyáról, anyósról és nagymamáról 

Hanzel Teréziáról. 
Szeretettel és tisztelettel gondolnak rá lánya és 

fiai családjukkal.

Az ő szíve pihen, a miénk vérzik, 
a fájdalmat csak az élők érzik.

2021. szeptember 10-én volt 3 éve, hogy 
váratlanul itt hagyott minket szerettünk,   

Szkladányi László. Sohasem feledünk.

Felesége Alenka, fia Ivko és a gyászoló család

2021. október 25-én lesz egy éve, hogy 
84 éves korában váratlanul itt hagyott minket 
szerettünk Jozef Cicha. Sohasem feledünk.

Lányai Ivetka, Alenka és Zuzka családjukkal

2021. május 9-én, 83. életévében váratlanul 
itt hagyott minket szerettünk Zuzana Cichová.  
Sohasem feledünk.

Lányai Ivetka, Alenka és Zuzka családjukkal

2021. augusztus 27-én volt egy éve, hogy 
örökre itt hagyott minket a drága férj, édesapa és 
nagyapa, Ján Augustín.

Akik ismerték, kérjük, szenteljenek 
emlékének egy néma pillanatot. 

Felesége és fiai családjukkal Szeretettel, tisztelettel és hálával emlékezünk 
meg drága szüleinkről, 

       Daniel Matildról és Jenőről, 

haláluk 10. és 22. évfordulója alkalmából. 

Gyermekeik Pavol, Eugen, Katka, 
Jozef, Drahomír családjukkal.

2021. július 27-én volt 40 éve, hogy 
édesapánk, Pavol Doval, 50 éves korában itt 
hagyott minket. 

Szeretettel emlékezünk rá.

Lányai Silvia és Olívia családjukkal, 
és fia Pavol családjával

Csendesen elmentél, de emléked szívünkben 
tovább él.

2021. szeptember 11-én, halálának 3. 
évfordulóján, a szerető édesapára Ján Némethre 
emlékeztünk. 

Szeretettel emlékezik felesége és fiai 
családjukkal.

Fájdalmunkat nem enyhítik a múló évek,
Mosoly mögött is ott vannak a fájó könnyek.
Gondolatban velünk vagy, bármerre is járunk,
Tudjuk, hogy nem jössz, és mi mégis várunk.

Szívünk minden szeretetével drága 
édesapánkra, nagyapánkra és dédnagyapánkra, 

Štefan Kollárikra gondolunk, aki 2020. 
november 12-én hagyott itt minket örökre, és 
mi most ezen a szomorú első évfordulón rá 
emlékezünk. Akik ismerték, kérjük, szenteljenek 
emlékének egy néma pillanatot. Köszönjük.

Lányai Helenka, Zuzka, Erika, 
és fiai Štefan, Danko családjukkal

Fájó szívvel köszönjük mindazoknak, akik 
elkísérték utolsó útján a szeretett férjet, édesapát, 
nagyapát Čanaky Miklóst, aki 2021. augusztus 
22-én, 70 éves korában örökre itt hagyott   
bennünket.

A gyászoló család

2021. augusztus 25-én volt 10 éve, hogy 
örökre itt hagyott bennünket a szeretett férj, 
édesapa és nagyapa, Alexander Piši. 

Aki ismerte, kérjük, szenteljen emlékének 
egy néma pillanatot. 

Szeretettel emlékeznek felesége, fiai Roland 
és Róbert családjukkal, lánya Katka családjával.

Fájó szívvel emlékeztünk drága édesapánkra, 
             
                 Misovics Istvánra, 

halálának 45. évfordulóján, 

és szeretett testvérünkre, 

                 Misovics Lászlóra, 

halálának 10. évfordulóján.
A gyászoló család
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Buchlík Józsi bácsiról, a 
lassan 91 éves nagybácsimról 
írok pár mondatot. Nyugdíjas 
éveiben verseket ír, melyekből 
több kötete könyv formájában 
is megjelent. Mindig egy-
egy családi vagy más érdekes 
eseményről ír verset. Pár hete 
úgy döntött, könyvet ír élete 
történetéről. A minap náluk 
jártam, és kezembe adta a 
már bekötött könyvét, életraj-
zát. Még az este elolvastam, 
és sokszor könnybe lábadt 
a szemem. Gyermekkoráról, 
nehéz sorsukról ír. Fából épült 
házikóban születtek nővérével, 
az anyukámmal, ahol a téli 
szél bizony megviselte a csa-
ládot. Utána cseperedő gyer-
mekkoráról, nehéz sorsukról 
ír, majd a háború, kitelepítés 
szörnyű éveire emlékezik 
vissza. Inasként Pozsonyba 
került, ahol tetőfedőnek tanult. 
A cserepes munkát gyakorolta 
Pozsony összes nagy templo-
mán, épületein, többek közt 
a Koronázási templomon is. 
A cserepes-tetőfedő munkát 
tőle tanulta, örökölte szinte 
az egész Buchlík család. Gyö-
nyörűen írja meg megismer-
kedése történetét Irén nénivel, 
feleségével, első és örök sze-
relmével, akit „angyalkának“ 
nevez, majd hosszan tartó 
boldog életükre, négy gyer-
mekük felnevelésére emléke-
zik. Nagyon meghatódtam. 
Sokat megtudtam a múltról. 
Leírja a gyümölcsökkel, zöld-
ségekkel és a virágokkal vég-
zett mestermunkáját, hiszen 
ő maga oltotta az összes 
gyümölcsfát, az összes ró- 
zsabokrot, amely gyönyörűvé 
tette udvarát. Egy fába kétfajta 
gyümölcsöt oltott, szilvát és 
barackot, amely hosszú ideje 

terem. Most már beteg fele-
sége mellett, őt ápolva, simo-
gatva két kezét, átgondolta az 
egész múltat.  Sétálgatva ud-
varán a  hervadozó muskátlik 
és sárguló falevelek árnyéká-
ban, elfáradva, lassúbb lép-
tekkel haladva elgondolkozik 
a múlton: szavaival élve, hogy 
milyen szegényen, de boldo-
gan éltek. Nagy szeretettel jött 
össze a család, ahol nagyapa 
harmonikájának és citerájának 
hangja zengte be az udvart, és 
daloltunk. Én is emlékszem 
rá. Sok régi dalt, háborús 
nótát tanultam meg. A fiatal 
generációnak szánja írását, 
lássák, hogyan éltek régen, 
szegényen, egyszerűen, de 
nagy szeretetben, összetartás-
ban. Feltette végén a kérdést:  
„Miért nem élhet mostanában 
így a nép?”

Józsi bácsink, köszönjük!

Srejner Mária

Közösségi krónika 2021. október 6-ig

De jó lenne így élni…Elismerést kapott városunk  
anyakönyvvezetője

Kysela Edit 1981-től 
Diószeg Város anyakönyvve-
zetője. Ettől az időtől kezdve 
emberekkel dolgozik, és őér-
tük. Kedves, mindig készsé-
ges, és mindig mindenkinek 
segít, ha arra megkérik. Tavaly 
volt 40 éve, hogy a Diószegi 
Városi Hivatalban elkezdte 
anyakönyvvezetői munkáját. 
Gyakran segít a városi hang-
szóró híreinek jelentésében, 
és a különböző kulturális ren-
dezvények szervezésében. 

Az alap szertartásokon 
kívül, mint amilyen a házas- 
ságkötés, újszülött-köszön-
tés vagy temetés, melyekből 
az eltelt időben több száz is 
volt, a 90-es években a polgári 
ügyek testületével (PÜT) nem 
hagyományos szertartásokat 
és ünnepségeket is szervezett. 
Ilyenek voltak pl. a külföldi és 
hazai vendégek, ismert szemé-
lyiségek fogadása, a szertartá-
sokkal kapcsolatos módszerta-
ni nap – halottak napja és pol-
gári temetések, a PÜT kerületi 
seregszemléi vagy a műso-
rok országos seregszem-                       
léje (2001), az ifjú házasok 
egyházi esküvő utáni fogadása 
stb.

Megmaradtak továbbá az 
évek folyamán hagyományos-
sá vált rendezvények:
• a város díja
• az iskolák legsikeresebb kép-                                                          

viselőinek fogadása
• a legaktívabb PÜT tagok 

elismerése
• jubileumok, házasságkötési 

évfordulók (ezüst-, arany-, 
gyémántlakodalmak)

• a karácsonyi koncert
• véradók fogadása
• a gyermek- és pedagógusna-

pi fogadások
• a szeniorok fogadása
• halottak napja.

Anyakönyvvezetőnk mun-
káját Besztercebányán, or-
szágos szinten is elismerték. 
A Polgári Ügyek Testületé-
nek Ember az emberért nevű 
szövetsége 2021. szeptember 
24-én, a PÜT Szlovákiában 
való megalakulásának 30. 
évfordulója alkalmából, Ky-
sela Editnek a „Cesta k člo-
veku“ („Út az emberhez“) 
Aranyszívet adományozta.  
Őszinte szívvel gratulálunk, és 
a következő napokhoz és évek-                                                      
hez jó egészséget, életörömet 
és sok munkahelyi sikert kívá-
nunk. 

Mgr. Katona Edit, 
a Diószegi PÜT elnöke

Elhunytak:

Sidó Mária /86/ -   
2021.07.28. 

Beneš  Márta /63/ - 
2021.07.28. 

Mária Príbelská /71/ - 
2021.08.07. 

Hollósi Ernő /78/ - 
2021.08.13. 

Mészáros Sándor /65/ - 
2021.08.20. 

Čanaky Miklós /70/ - 
2021.08.22. 

Marian Rigo /61/ - 
2021.08.27.  

Horváth Béla /71/ - 
2021.09.25. 

Erik Varšányi /47/ - 
2021.10.02. 

Pavlovič Sándor /68/ - 
2021.10.03. 

Lancz Piroska /84/ - 
2021.10.06.

Volt lakosaink:

Tibor Starý /75/ - 
2021.10.04.
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senyzők bejegyzésére, majd 
a helyek sorsolására került sor. 
A horgász helyek sorsolását 
és elfoglalását követően 9.00 
órakor megkezdődött a hor-
gász verseny. Az első három 
helyen az állás folyamatosan 
változott. 

Augusztus 22-én, vasár-
nap 9.00 órakor fejeződött be 
a verseny, és a következő ered-
mény született:

1.  Vladimír SEKERA                  
     Geszt                 
     11,68 kg ponty
2.  Kristína HODÚROVÁ          
     Sopornya                  
     10,47 kg ponty
3.  Ivan ZLATOHLÁVEK         
     Geszt                      
     10,37 kg ponty.

Összesen 122 darab halat 
fogtak ki a horgászok.

Mindkét verseny során a 
SzHSz Diószegi HSz sült hal, 
halászlé, cigánypecsenye, csa-
polt Kofola és csapolt sör for-
májában biztosította a frissítőt 
a versenyzők és a nézők szá-
mára.

Minden információ, ak-
tualitás és eredmény megte-
kinthető SzHSz DHSz FB-ol-
dalán. 

Végezetül nagy köszönet 
jár támogatóinknak: Diósze-
gi Technikai Szolgáltató – 
ifj. Viliam Brunner, Roman 

Sabler – Diószegi Önkéntes 
Tűzoltó Testület, Bende Sán-
dor, Weiss Gábor, Stanislav 
Kráľovič, Katona Zsolt – 
horgász bolt Diószeg, hor-
gász kellékek boltja Nahod.
sk Sereď, horgász kellékek 
boltja VAĎO Nové Zámky, 
FISHMASTER Galanta hor-
gász bolt, Erik Gajarský – és 
a SzHSz Diószegi HSz mun-
katársainak, valamint minden-
ki másnak, aki hozzájárult az 
egyes versenyek szervezésé-
hez és problémamentes lebo-
nyolításához. 

A SzHSz Diószegi 
HSz vezetősége nevében: 

Mgr. Peter Chrenko – titkár

9SPORT

2021-ben a Szlovák Hor-
gász Szövetség Diószegi Helyi 
Szervezetének (SzHSz DHSz) 
vezetése úgy döntött, hogy két, 
24 órás horgász versenyt szer-
vez a Vince-erdei kövecsesen. 

A ponty és az amur számí-
tott pontozott halnak, és a ver-
seny a legnagyobb súlyú hal 
kifogására irányult. A horgász 
verseny a „Fogd és ereszd” 
szellemében zajlott, ami azt 
jelenti, hogy a kifogott halakat 
a mérést követően visszaen-
gedték a tóba. 

Az első verseny 2021. 
május 15-16-án zajlott, és 65 
versenyző vett részt rajta.

Május 15-én, szombaton 
7.00 órától zajlott a verseny-
zők regisztrációja és a helyek 
sorsolása. A kisorsolt horgász 
helyek elfoglalása után 9.00 
órakor elkezdődött a verseny. 
Mindjárt a verseny kezdetén 
sikeres volt a horgászat, szép 
zsákmányt fogtak ki a verse-
nyzők, de az első három he-
lyen az állás az egész ver- seny 
alatt folyamatosan változott. 

Május 16-án, vasárnap 
véget ért a horgász verseny, 
és sor került az eredményhir-
detésre. Az első három helye-

zett 100-tól 400 euróig terjedő 
pénzdíjat kapott, továbbá ser-
legeket, tárgyi ajándékokat és 
okleveleket. 

Az elő három helyezett 
a következő volt:

1.  Andrej KÁDÁR  
     Hidaskürt
     9,64 kg ponty
2.  MÉSZÁROS Tamás            
      Nagyfödémes 
      9,16 kg ponty
3.  Jakub KAČA 
     Pusztafödémes
     8,45 kg ponty.

Összesen 109 darab halat 
fogtak ki a horgászok.

 
A második versenyen, 

amely 2021. augusztus 21-
22-én volt, 50 versenyző vett 
részt. A versenyt megelőzően 
haltelepítésre került sor a Vin-
ce-erdei kövecses horgászati 
körzetben, ahol a tóba 7 kg 
-10 kg súlyú pontyokat telepí-
tettünk, ami növelte a verseny 
vonzását.  

Az előkészítés és verseny 
a májusihoz hasonlóan zajlott, 
ami azt jelenti, hogy augusz-
tus 21-én 8.00 órakor a ver-

24 órás horgász verseny a Vince-erdőn 2021
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mérték össze erejüket a nagy-                                                        
födémesi, feketenyéki, áb-
rahám-geszti, pusztafödé-
mesi, nagymácsédi és a ha-
zai, diószegi labdarúgó klub 
utánpótlás csapatai. 

A diószegi iskolák tanulói-
nak szurkolása mellett az izgal-
mas mérkőzések a TJ Čierna 
Voda győzelmével értek véget, 
a 2. helyet az ŠK Veľké Úľany 
szerezte meg, a 3. helyen az 
OFK Abrahám Hoste végzett, 
a 4. a hazai FK Slavoj Sládko-
vičovo lett, az 5. hely az OFK 
Pusté Úľany, míg a 6. hely az 
FK Veľká Mača csapatáé lett. 
Minden csapat a torna végén 
egy labdát és serleget kapott, 
az összes játékos pedig egy 
emlékmezt. Csodálatramél-
tó volt, amilyen lelkesedés-                                                 

sel és elszántsággal küzdöttek 
ezek a gyerekek a mérkőzés 
utolsó percéig, ezért még sok 
ilyen sportélményt és sikert kí-
vánunk nekik.

Zuzana Červenková

kilométerrel, a 2. helyet Pet-
ra Kamenár szerezte meg 537 
kilométerrel, a 3. helyen pdig 
429 letekert kilométerrel On-
drej Frnčík végzett. Szívből 
gratulálunk. A győztesek ér-
meket, okleveleket, serlegeket, 
trófeákat és értékes díjakat vi-
hettek haza. 

Hogy a többi résztvevő, aki 
nem ért el helyezést, ne legyen 
szomorú, kisorsoltunk még 14 
szerencsés bringást, hogy díjat 
kaphasson. A támogatóknak 
nagyon szépen köszönjük a fel-                                                                   
ajánlott díjakat. 

Szabó Antal mérnök 100 
eurós Sportisimo vásárlási 
utalványt ajánlott fel, Bende 
Sándor 100 eurós Sportisimo 
vásárlási utalványt ajánlott fel, 
20 szabad strand belépőjegyet 
a Vince-erdei Termálfürdő, 
80 zsetont a baguette automa-
tába a Fekollini s.r.o. cég, 20 
darab pizzára szóló utalványt 
a Pizza&More pizzéria, és 3 
x 500 ml fagyis boxot a Tryo 
cukrászda ajánlott fel. 

Zuzana Červenková
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2021. augusztus 6-án a 
június folyamán zajló „Ke-
rékpárral munkába“ versenyt 
értékeltük ki. 

A legjobb munkáltató ka-
tegóriában, amelyben a bekap-
csolódó csapatok száma alap-

ján hirdettek győztest, az első 
helyen a Kuffner Károly Alap- 
iskola végzett, így megvédte 
tavalyi elsőbbségét, vagyis 
a polgármester vándorserlege 
az iskolában maradt. 

A legtöbb letekert kilo-
méter kategóriában a győztes 
a Tourist Club lett 1651 kilo-
méterrel, a 2. helyet a Šlapači 
csapat szerezte meg 523, a 3. 
helyet pedig a Rýchlo a zbe-
silo 21 : žeravé lýtka csapa-
ta 458 km-es eredménnyel. 
A megtett utak száma alapján 
az erre kialakított kategória 
győztese a JoZeF csapat lett 
172 úttal, a 2. helyen a Bagety 
csapat végzett 150 úttal, a 3. 
helyet pedig az Inovatech csa-
pata szerezte meg 133 úttal. Az 
egyéni kategóriában a győztes 
Rudolf Rátz lett 607 megtett 

Józsa László Emléktorna

A „Kerékpárral munkába“ verseny kiértékelése

2021. szeptember 14-én 
az FK Slavoj Sládkovičovo 
pályáján zajlott az utánpótlás 
csapatok hagyományos labda-
rúgótornája – a Józsa László 
Emléktorna, melyet Diószeg 
Város a Nagyszombati Kerüle-
ti Önkormányzat anyagi támo-
gatásával a volt csehszlovák 
labdarúgó-válogatott, Józsa 
László tiszteletére rendez. 
A rendezvény kezdetén a 
Diószegi Városi Hivatal hiva-
talvezetője, Krommer Gábor 
nyitotta meg az emléktornát, 
köszöntötte a vendégeket és a 
versenyző csapatokat. A fiatal 
játékosokat arra buzdította, 
hogy bátran induljanak el az ál-
maik után, úgy, mint azt Józsa 

László is tette, és lehet, hogy, 
ha keményen dolgoznak majd 
önmagukon, egyszer belőlük 
is sikeres játékosok lesznek. 
Berényi Józsefnek, a Nagy- 
szombati Kerületi Önkormány-                                                             
zat alelnökének, és Jónás 
Szilveszternek, az „Öregfiúk“ 
játékosának beszéde a Józsa 
Lászlóra való megemlékezés, 
a bátorító szavak jegyében zaj-
lott. Arra buzdították a fiatal 
játékosokat, hogy ők is nagy 
sikereket érhetnek el, ha cél-
tudatosak, türelmesek, fegyel-
mezettek lesznek, és becsüle-
tesen eddzenek. Ezt követően 
került sor Józsa László emlék-
táblájának megkoszorúzására, 
majd elkezdődött a torna. 

Teljes erőbedobással, nagy           
kedvvel és győzni akarással 
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és a park revitalizációjáról ad 
majd információt. A revitali-
záció megvalósítása a polgár-
mester érthetetlen határozata 
alapján már harmadik éve 
leállt. Minden évben a költ-
ségvetésben nem kis összeg 
van elkülönítve a park revita-
lizációjára, de a polgármester 
egyszerűen semmilyen mun-
kát nem rendel meg, tehát 
semmi nem valósul meg, és 
ez a pénz átkerül a költség- 
vetési tartalékba. Ez szo-
morú, mert a város költség-                                                             
vetésében 87 000 euró, faki-
vágásokból származó célirá-
nyos pénzösszeg van elkülö-
nítve a zöldnövényzetre, és 
a város költségvetése évente 
nem kis plusz összeggel zárul.

A diószegi homokdűnén 
kívül nekifogtunk a mácsé-
di buckák természetvédel-
mi terület megmentéséhez 
is, ahol a Duna-menti Ártéri 
Erdők Tájvédelmi Körzettel 
együttműködve nekifogtunk 
a buckákat benövő invazív 

és nem őshonos fásszárú nö-
vények, név szerint akácok 
fokozatos irtásához. A Duna- 
menti Ártéri Erdők Tájvédel-
mi Körzet munkatársai meg-
jelölték a kivágásra szánt fák 
első csoportját. A Ponvagli PT 
brigádmunkát szervezett, és 
az akácok ki lettek vágva. A 
második szakaszban a közön-
séges ördögcérna eltávolítását 
tűztük ki célul. Megbeszé-
lést szerveztünk a mező-
gazdászokkal, akik a védett 
terület körüli földeket műve-
lik, és megegyeztünk abban, 
hogy a védett terület pontos 
kimérése után betartják majd 
a védett területre érvényes 
szabályokat. 

Annak ellenére, hogy le-
hetőségeink és létszámunk 
nagyon korlátozott, munkánk 
eredménye jól látható, és 
a szakembereknél is pozitív 
visszhangra talált. 

Eva Sudová
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A Ponvagli PT ökológiai tevékenységéről

Mi a fontosabb?

Ebben az évben is foly-
tattuk a SzK Állami Ter-
mészetvédelmi Hivatalával 
megkötött együttműködési 
megállapodás alapján a mun-
kát a diószegi homokdűné-
ken. Nagymácséd Község ön-
zetlen segítségének köszön-
hetően, aki ingyen gépeket 
bocsátott a rendelkezésünkre, 
a dűne területéről eltakarítot-
tuk a száraz fás növényeket, 
melyeket tavaly vágtunk ki. 
A következő lépés a közön-
séges ördögcérna (Lycium 
barbarum) gyorsan szaporodó 
egyedeinek kiirtása volt. 

A Duna-menti Ártéri 
Erdők Tájvédelmi Körzet-
tel együttműködve sikerült 
láthatóan lecsökkenteni az 
általa elfoglalt területet, és 
ezt a nem könnyű harcot sze-
retnénk tovább folytatni. 

A természet nehéz ellen-
fél, és az invazív növények 
nagyon szívósak. Az invazív 
növények erőteljes terjedése 
nemcsak a mi problémánk, de 

országos és európai szinten 
is jelen van. A környezetvé-
delmi minisztérium felmérte 
ezt a problémát, és Diószeg 
Város is megkapta a Szlovák 
Környezetvédelmi Felügyelet 
határozatát, mely az invazív, 
nem őshonos növény fajok 
terjedésének megakadályozá-
sára irányul, valamint ennek 
alapján figyelmeztesse a te-
lektulajdonosokat, gondnoko-
kat és használókat az invazív 
idegen fajok előfordulási he-
lyére. Az ördögcérna irtásával 
az önkéntesek ezt a feladatot 
végezték el a természetvédel-
mi területen.

A projekt keretén belül, 
melyet a várostól kapott do-
tációnak köszönhetően va-
lósítunk meg, a homokdű-
nén és a városközpontban 
is elhelyezésre kerül egy, a 
diószegi homokdűnéről szóló 
többnyelvű tájékoztató tábla, 
a parkban pedig egy hasonló 
jellegű táblát helyezünk el, 
amely a park, a mauzóleum 

A „Diószegi Élet“ tájékoz-
tató lap hasábjain olvasható 
Eva Sudová „A Ponvagli PT 
ökológiai tevékenységéről” 
szóló cikke.

Eva Sudovának, a váro-
si képviselő-testület képvi-
selőjének és a Ponvagli PT 
elnökének fő tevékenysége a 
polgári társulás programjának 
a teljesítése. Az utóbbi időben 
senkinek sem emeltük a város 
által nyújtott támogatást, ki-
vétel csak a Ponvagli PT. Eva 

Sudová azt állítja, hogy a park 
revitalizációja a polgármester 
érthetetlen határozata alap-
ján már harmadik éve leállt. 
Eva Sudová arról nem ír, mi 
mindent kellett a park revi-
talizációján kívül leállítania 
az önkormányzatnak az évek 
óta fennálló pénzhiány miatt.

Diószeg Városnak sok si-
keres projektje van, amelyek-
nél szükséges az 5%-os ön- 
rész biztosítása (min. 720 000 
euró). A sikeres projekteken 

Összpontosításon a Hahota

2021. szeptember 15-től 
19-ig, színjátszó csoportunk 
összpontosításon vett részt 
Liptovská Ondrašován.  Saj-
nos, a pandémia miatt már 
többször is el kellett halasz-
tanunk, de most ősszel végre 
összejött. Jó volt újra együtt 
lenni, nagyokat beszélgetni, 
szórakozni, énekelgetni. Na-
gyokat sétáltunk, jókat főz-
tünk élveztük az együtt töltött 

perceket. Persze ennek a négy 
napnak nemcsak a szórakozás 
volt a fő célja. Az új műso-
runk begyakorlására is sok 
időt szenteltünk, hiszen sze-
retnénk a lehetőségekhez ké-
pest minél hamarabb újra szó-
rakoztatni a diószegi közön-
ségünket. 

Srejner Melinda

kívül az önkormányzat az 
alapiskola hozzáépítését is fi-
nanszírozza (320 000 euró). 
Mi a teendő ilyenkor? Finan-
szírozni a városi park revita-
lizációját (50 000 euró), vagy 
a pénzeszközöket felhasználni 
az alapiskola hozzáépítésére 
vagy az óvoda építésére?

Sajnos, nincs annyi pén-
zünk, hogy egyszerre vé-
gezzünk el mindent, itt is 
érvényes a fontossági sorrend, 
és a park revitalizációjának is 

eljön az ideje. Én személye-
sen azokat a beruházásokat 
támogatom, melyek célja az 
alapiskola és az óvoda befo-
gadóképességének a növelése. 
Eva Sudová számára a városi 
park revitalizációja az elsődle-
ges, számomra az alapiskola 
hozzáépítése és az óvoda épí-
tése a fontosabb. 

Szabó Antal 
polgármester
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vezetésének és alkalmazottai-
nak a nemesített és termesztett 
zöldségeket, Takács úrnak – 
Votabo cég, a különböző fajtá-
jú és kombinációjú dzsemeket, 
Tóth Ágnesnek  a különböző, 
kézzel készített termékeket. 
Köszönet a diószegi technikai 
szolgáltatónak az asztalok-   
ért, az Inovatech vezetésének 
a helyiségekért, az alkalmazot-
taknak a kiállítás előkészítésé-

hez és szétszedéséhez nyújtott 
segítségéért, a Diószegi VH-
nak az anyagi támogatásért, és 
nem utolsósorban Önöknek, 
látogatóknak a részvételért. 
A győzteseknek gratulálunk, 
és már most várjuk a 2022-es 
kiállítást. 

Ján Németh
a SzKK HSz elnöke
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Kiállítás – a kertészeti idény csúcsa

A tavalyi Covid szünet 
után nekünk, a Kiskerté-
szek Szlovákiai Szövetsége 
Diószegi Helyi Szervezetének 
sikerült 2021. szeptember 4-e 
és 6-a közt megszervezni a 
gyümölcs- és zöldség-, vala-
mint virágdekorációk kiállítá-
sát.

Izgatottan vártuk, hány 
terménnyel fognak minket a 
diószegi, újhelyi, kismácsédi 
és pusztafödémesi kertészek 
és lakosok meglepni. Elvárá-
saink teljesültek, és a Zelseed 
Horná Potôň számos kiállí-
tott terményén kívül 27 ter-
melő 80 csodálatos zöldségét, 
gyümölcsét, illetve dekoráció-
ját mutatta be, amelyet a 217 
látogató leadott szavazócédu-
lájával díjazott. Nagy öröm 
volt számunkra az iskolák ta-
nulóinak nagy száma, akiknek 
hétfőn, szeptember 6-án a dé-
lelőtti órákban nyílt lehetősé-
gük a kiállítás megtekintésére. 
A szavazatok alapján a kiállí-
tók a következő eredményeket 
érték el:

Zöldség és gyümölcs:    
I. hely   Mária Kvasnicová  - 
Redhaven őszibarack 65 sz.
II. hely  Vladimír Štefunko – 
elefánt fokhagyma 57 sz.
III. hely  Ondrej Vicián – ké-
sei káposzta 5 sz.

Dekoráció:       
I. hely  Speciális Iskola – 
Virágcsalád  66 sz.
II. hely  Nagy Ági – Az ősz 
ajándékai 67 sz.
III. hely  Gabriela Molnárová 
– Paprika kollekció 19 sz.

A zsűri díja:    
Božena Mikušová – Božka 
kertje 78 sz.
Mária Čambálová – Cékla 59 
sz.

Szeretném megköszön-
ni mindazoknak, akik saját 
gyümölcsükkel, zöldségükkel 
vagy dekorációjukkal járultak 
hozzá a kiállításhoz, így tá-
mogatva a kiállított termények 
választékát. Köszönjük a Fel-
sőpatonyi Nemesítő Állomás  

Megemlékezés 1944. augusztus 29-ről

Ünnepi koszorúzással 
emlékeztek meg 2021. augusz-                             
tus 27-én Diószeg lakosai 
a Szlovák Nemzeti Felkelés 
77. évfordulójáról. 

A himnuszt, valamint az 
Anna Pokorná és Balogh Ka-
talin előadásában elhangzó 
verseket követően a jelenlévő-
ket Katona Edit, a Diószegi 
Városi Képviselő-testület kép-

viselője köszöntötte, és átadta 
a szót Szabó Antal polgármes-
ternek. A város polgármeste-
re beszédében összefoglalta 
a Szlovák Nemzeti Felkelés 
idején zajló eseményeket, va-
lamint kiemelte, milyen fontos 
a Szlovák Nemzeti Felkelés 
emlékének megőrzése. Beszé-
dének végén Arpád Dömötörre 
emlékezett, aki hosszú éveken 

át ennek az ünnepi megemlé-
kezésnek a szervezője volt, 
és ígéretet tett arra, hogy to-
vábbra is megszervezzük ezt 
a megemlékezést, és folytatjuk 
azt, amit „Arpi“ elkezdett. Ezt 
követően Jozef Janský, az An-
tifasiszta Harcosok Szövetsége 
Kerületi Választmányának el-
nöke emelkedett szóra, aki be-                                                        
szédében részletesebben szólt 

a Szlovák Nemzeti Felkelésről. 
„Kezdjétek el a kilakoltatást“ 
– volt az előre megbeszélt jel-
szó, amely a besztercebányai 
rádióban hangzott el, és jelt 
adott a fasizmus ellen harco-
ló katonák és partizánok szá-
mára. A második mobilizációt 
követően a felkelésbe 60 000 
férfi kapcsolódott be. A Szlo-
vák Nemzeti Felkelés 30 
nemzet és nemzetiség bátor-
ságáról és hősiességéről szólt. 
Ezért az elszántságért, bátor-
ságért és a fasizmus elleni har-
cért mindenkinek köszönet jár. 
Jozef Janský kiemelte, milyen 
fontos a 2. világháború borzal-
maira való visszaemlékezés. 
Végezetül az ünnepség min-
den résztvevőjének köszönetet 
mondott. A beszédek után az 
emléktáblák megkoszorúzá-
sa következett. A koszorúzást 
követően Katona Edit, a VÖ 
képviselője megköszönte a je-
lenlévőknek a részvételt. 

Zuzana Červenková
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Szeptember 17-én a Diósze-                                                                                       
gi Szenior Klub tagjai a Jamaj-
ka vendéglőben találkoztak 
a hagyományos Mária ünne-
pen, illetve az összes klubtag 
neve napjának megünneplé-
sén. A klub elnöke, Németh úr 
a jelenlévők köszöntését és az 
ünnepi beszédet követően gra-
tulált az összes ünnepeltnek, 
mindenkinek főleg jó egészsé-
get, boldogságot és békességet 
kívánt, valamint az ünnepsé-
gen jó étvágyat és szórako-                                                       
zást, melynek biztosítéka 
Halás Marika és Jožko voltak 
kiváló repertoárjukkal. A jó 
vacsora után szuper mulatság 
és tánc következett. Termé-
szetesen ezen az ünnepsé-
gen tombola is volt, melyben 
1650 jegy kelt el. A 88 díjból 
álló gazdag tombolába tagjain-
kon kívül díjat adott Michalek 

Szilvia és a diószegi vállalko-
zók – Štefan Lauko, Peter Valo 
– Elmonop. Szász Mónika – 
fodrászat, Silvia Mikušová – 
Olívia Silvia Market és Fitoš 
úr. A díjak tárgyi jellegűek, 
illetve ajándékutalványok vol-
tak. Őszintén és teljes szívből 
köszönjük. Önöknek, aki bár-
mi módon hozzájárultak az 
ünnepség sikeres megrendezé-
séhez szívből köszönjük, a Ja-
majka vendéglő vezetésének 
és személyzetének köszönjük 
a kiváló vacsorát, a kellemes 
és előzékeny kiszolgálást, 
Önöknek, kedves tagok, pe-
dig a nagyszámú részvételt, és 
mindannyian bízunk abban és 
reméljük, hogy így találkozha-
tunk majd a Katalinok ünnep-
ségén is. 

Ján Németh

Barátainknál jártunk

A Máriákat ünnepeltük

Tisztelet városunk idős polgárainak

A Diószegi Szenior Klub 
tagjai augusztus 27-én a nagy- 
födémesi Aranykalász Nyug- 
díjas Klubban jártak. A talál-
kozón 36 tag vett részt, akiket 
délután három órára a Diósze-
gi Városi Hivatal által biz-
tosított autóbusz szállított el 
Nagyfödémesre. A találkozón, 
barátaink között nagyon jól 
éreztük magunkat, köszön-
jük nekik a kedves fogadta-
tást, a kiváló vendéglátást, és 

a gyönyörű művészi élményt, 
amit Slezák Erika és fellé-
pőtársának előadása nyújtott. 
Jó hangulatban, ének és tánc 
mellett este nyolcig szórakoz-
tunk. Mindenkinek nagyon 
köszönjük, és reméljük, hogy 
ez a kölcsönös barátság és 
a találkozók a jövőben is meg-
maradnak. A Diószegi VH-nak 
köszönjük a tagok utaztatását. 

Ján Németh

Október az idősek hó-
napja. Ebből az alkalomból 
köszöntjük mindazokat, akik 
egy hosszú élet munkáját, 
tapasztalatait tudják maguk 
mögött. Segítségükkel ápol-
juk a hagyományainkat, száll 
generációról generációra a sok 
tudás.                                                                  

Szeretettel gondolunk 
rájuk  nemcsak ebben az 
időszakban, hanem az év 

minden napján, hiszen szere-
tetükkel, bölcsességükkel ők 
is mindig a rendelkezésünkre 
állnak. Idős koruk tapasztala-
tával helyükre tudják tenni a 
dolgokat, tudják mi a jó, amit 
tovább adhatnak, s tudják mi 
az a rossz, amit el kell kerül-
nie a következő generációnak.                   
Feladatunk, lehetővé tenni 
számukra az öregkorhoz méltó 
életet, támaszt nyújtani nekik 

Szeniorok anyagi támogatása

Diószeg Város ebben az 
évben is anyagi támogatást 
készít elő mindazok számára, 
akik 2021-ben már betöltötték, 
illetve töltik be 70. életévüket, 
és az idősebbeknek is. 

A támogatás kifizetésére 
2021. november 22–26-a közt 
kerül sor a városi hivatal pénz- 
tárában mindazon személyek 
részére, akik legalább 2 éve ál-
landó lakhellyel rendelkeznek 

Diószegen. 
A támogatás átvételéhez 

szükséges a személyi igazol-
vány felmutatása. Aki egész-                                             
ségi okokból nem tudja sze-
mélyesen átvenni a pénzt, 
megteheti azt az általa megbí-
zott személy is. Ebben az eset-
ben is szükség van a nyugdíjas 
személyi igazolványára.

Mgr. Michalek Szilvia

a pihenés éveiben. Vigyáz-
ni kell rájuk, segíteni őket, 
hogy a hosszú évek kemény 
munkája után örömteli éle-
tet élhessenek. Érezzék, hogy 
nem hagyjuk magukra őket, 
hogy fontos részei életünk-
nek. Szüleink és nagyszüleink 
mosolya és gondoskodása ren-
geteg erőt sugároz felénk, a ki-
tartásuk, szeretetük felbecsül-
hetetlen kincs számunkra.                                                       

A szociális és lakásügyi bizott-                                        
ság tagjai nevében jó egész-
séget, tartalmas, boldog életet 
kívánok minden idős ember-
társunknak.

                          
                                            

Ing. Boris Brunner                                                                                                                         
a VÖ mellett működő szociális 

és lakásügyi bizottság elnöke
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2021. július 14-e a jubilán-
sok, a Diószegi Szenior Klub 
tagjai számára ünnepnap volt, 
hiszen a klub vezetősége, úgy, 
mint az előző években jubi-
lánsai részére, akik ebben az 
évben ünnepelték vagy ün-
nepelni fogják kerek szüle-
tésnapjukat, ünnepi találko-
zót rendezett. A klub elnöke, 
Németh úr, a bevezetőben 
köszöntötte a megjelent jubi-
lánsokat, megköszönte eddigi 
tagságukat és klubbéli aktív 
tevékenységüket. Minden 
résztvevőnek jó egészséget 
kívánt családjuk körében, és 
természetesen azt, hogy még 
sokáig tagjai legyenek a klu-
bunknak. Külön köszöntötte 
a legidősebb jubilánsokat és 
klubtagokat, Mrakova asz-
szonyt, aki 95. születésnapját 
ünnepelte, Karika Mártát és 
Michalová asszonyt, akik 90 
évesek lettek. A hivatalos részt 

a jelenlévők megvendégelése 
követte, ami már a Jamajka 
vendéglő Viliam Ruman ve-
zette kitűnő személyzetének 
feladata volt. Megrendelésünk 
alapján kiváló aperitifet, ételt, 
fagyipoharat készítettek szá-
munkra, és mint mindig, most 
is kiváló volt minden. A finom 
étel után minden lehető témá-
ban élénk beszélgetés indult 
el, ami egészen az ünnepség 
befejezéséig tartott. Kellemes 
és kedves délután volt. Remé-
lem, hogy így érezték ezt jubi-
lánsaink is, akik tiszteletünk 
jeléül búcsúzáskor egy szál 
piros rózsát kaptak. Reméljük, 
hogy adottak lesznek továbbra 
is a feltételek és lehetőségek 
ahhoz, hogy folytatni tudjuk 
ezt a kedves hagyományt. 
Köszönöm minden jelenlévő-
nek a részvételt. 

Ján Németh

4 OLVASÓINK ÍRTÁK

Együtt a Vince-erdőben

Jubilánsok a Jamajkában

Jókán jártunk

A szenior klub vezetősége 
az idei munkatervébe többek 
között besorolta a jókai ví-
zimalom látogatását is. Erre 
2021. július 22-én került sor. 
Az egésznapos kirándulá-
son 41 klubtagunk vett részt. 
A kirándulás résztvevői szép 
környezetben és gyönyörű 
nyári időben kellemes sétá-
kat tettek a malom területén, 
megpihentek a vízparton és 
a vendéglőben, ahol frissítőt 
és finom ételeket fogyaszt- 
hattak el a készséges sze-

mélyzetnek köszönhetően. 
A jó étel után minden részt-      
vevő a klubtól ráadásként 
egy fagyipoharat kapott, ami 
kellemesen hűsített a me-
leg időben. Remélem, hogy 
a kirándulás megfelelt a tagok 
elvárásainak, akiknek ezúton 
is köszönöm a részvételt, il-
letve köszönöm a Diószegi 
Városi Hivatalnak a szállítás 
biztosítását.

Ján Németh

Úgy, ahogy a kormá-        
nyunk is kihelyezett ülésekre 
jár, mi, a Diószegi Szenior 
Klub tagjai is 2021. július 
5-e és 7-e közt egy relaxá-
ciós üdülésen vettünk részt 
a Vince-erdőben lévő va-
dászházban. Egy egész hetet 
töltöttünk el együtt, fürödhet-
tünk, és szép időben élvezhet-
tük a víz melletti természetet. 
Kiválóan éreztük magunkat, 
annak ellenére, hogy az éte-
lek bebiztosítása és elkészí-
tése kissé megterhelő volt az 
ügyes asszonyok és szakácsok 
– horgászok számára. 

Három nap a főzéstől, túl-
zás nélkül mondhatom, állan-
dó támogatóink kíméltek meg 
minket. Bende Sándor úr azon 
kívül, hogy lehetővé tette 
a vadászház használatát, ked-
den eljött, és saját alapanya-
gokból kiváló gulyást főzött. 
Nagy köszönet és tisztelet 
mindezért! A következő támo-
gatónk az Antonius Szenior 
Központ. MVDr. Pavol Bar-
taloš kiváló ebédet készíttetett 
minden résztvevő számára, 
és a nagyfödémesi vendégek 
számára is, továbbá gallo-
nokban biztosította az ivóvi-
zet, valamint a gallonokhoz 
szükséges állványt. Nagy 
köszönet és tisztelet minde-                                              
zért! A következő, már állandó 
támogatónk Štefan Lauko úr, 
aki a pénteki napra biztosítot-
ta számunkra az ebédet. Nagy 
köszönet és tisztelet érte! De 
nem szabad megfeledkeznünk 
tagjainkról, Baláž és Gášpár 
urakról, akik kitűnő halászlét 

és sült halat készítettek, ami 
nagyon finom volt, és mind- 
annyian köszönjük nekik. 
Dumann úr a kellemes zenét 
biztosította számunkra és ven-
dégeink részére, ami mellett 
énekeltünk és táncolhattuk, 
nagyon szépen köszönjük! 
Szándékosan a legvégére 
hagytam köszönetnyilvánítá-
somat a mi ügyes, csodálatos 
és kitartó tagjaink számára, 
akik minden étel előkészíté-
sénél segédkeztek, elkészí-
tették a reggelit, kiszolgáltak, 
otthonról sok finomságot hoz-
tak. Egyszóval kiváló közös-
ség, és ennek így is kell len-
nie! Nekünk, tagoknak meg 
kell becsülnünk, és tisztel-
nünk kell egymást, hogy kicsi, 
de otthonos klubunkban szí-
vesen találkozzunk. Mindany-
nyiukat, és minden résztvevőt 
nagy köszönet illet. Köszönet 
jár a diószegi technikai szol-
gáltatónak a vadászház előtti 
terület lekaszálásáért, és az 
asztalok és padok szállítá-
sáért. Az üdülést a fürdőzési 
lehetőség tette még kelleme-
sebbé, amit a Diószegi Városi 
Hivatalnak és a fürdő igaz-
gatóságának köszönünk. Az 
ilyen rendezvények szervezé-
sénél látható, hogy ha néhány 
kiváló és empatikus ember 
találkozik, képes arra, hogy 
szebbé tegye az egy ilyen egy 
hetes nyaralást is a természet-
ben. Még egyszer őszintén 
köszönjük!

Ján Németh
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tünk. A papírgyűjtés alkalmá-
val szerzett pénzt a tavalyihoz 
hasonlóan füzet- és könyv-                                            
csomagok vásárlására fordít- 
juk majd, hogy az iskolánkba 
járó gyerekek családjai szá-
mára minél jobban megköny-
nyítsük az iskolakezdést. Ez 
évben is folytatjuk az „Iskolai 
gyümölcsprogramban“ való 
részvételt, amelynek köszön-
hetően az óvodásaink és is-
kolásaink heti rendszeresség- 
gel részesülnek az idénynek 
megfelelő gyümölcsfinomsá-
gokban. A program célja, hogy 
a friss zöldségek és gyümöl-
csök aránya a gyermekek 
étrendjében megnövekedjen, 
valamint, hogy a gyermekek-
ben kialakuljanak a helyes ét-
kezési szokások.

Az év elején megpályáz-
tuk a gyerekek regionális és 
multikulturális nevelését cél-
zó pályázatot, amelynek ered-
ményét még nem ismerjük, 
viszont sikeresen pályáztunk 
az „Együtt okosabbak 2“ elne-
vezésű programban való rész- 
vételre, amely azoknak a tanu-
lóknak nyújt segítséget, akik 
a tavalyi online oktatás miatt 
technikai vagy egyéb problé-
mák miatt nem tudták elsajá-
títani mindazt a tananyagot, 
amelyet a jelenléti oktatásban 
meg kellett volna tanulniuk. 

Bekapcsolódtunk továbbá 

a „Tudomány is játék (csak 
másképp)“ elnevezésű 30 órás 
tehetségtanfolyamba, amelyre 
4 tanulónk kapott meghívást. 
Az őszi foglalkozások alkal-
mával diákjaink a földrajz, 
a geometria, a kémia, a bio-
lógia és a fényképészet vilá-
gába kóstolnak bele egy-egy 
neves szakember előadásán 
keresztül. A tanfolyam célja, 
hogy logikai játékokkal, játé-
kos kísérletekkel és interaktív 
előadásokkal még jobban fel-
keltsék a tehetséges tanulók 
természettudományok iránti 
vonzalmát, bevonják és felké- 
szítsék őket a Kárpát-meden-
cei természettudományi verse-
nyekbe, valamint ösztönözzék 
őket szűkebb és tágabb kör-
nyezetük helyi és regionális 
értékeinek megismerésére. 

Egyszóval szeptemberben 
beindult az iskolai élet, remé-
nyeink szerint hasonlóan moz-
galmas és tanulságos hónapok 
várnak ránk. Nagy buzgalom-
mal vetjük bele magunkat 
a tanulásba - tanításba, hogy 
kéthavonta, ill. év végén szá-
mot adhassunk az elért ered-
ményeinkről és elmondhassuk, 
hogy a szorgalmas munka bő-
ségesen megtermette gyümöl-
csét.  

PaedDr. Takács Katalin 

3ISKOLÁINK

A Petőfi Sándor Alapiskola életéből

Június végén 7 kilence-
dikestől vettünk búcsút, idén 
szeptemberben 9 új első osz-
tályos kisdiák érkezett helyet-
tük. Ez az élet rendje. Van aki 
elmegy, s jön helyette más. 
Meghatottan búcsúzunk az 
egyiktől, örömmel fogadjuk 
a másikat. Iskolánknak így 
jelenleg 66 tanulója van (vala-
mint 24 leendő kisdiákja, akik 
egyelőre az óvodát látogatják). 
Tavalyi kilencedikeseink ma 
már egy másik iskola padjait 
koptatják – 3 tanuló gimná-
ziumban, 2 tanuló szakközép- 
iskolában (4 éves tanulmányi 
szakon), 1 tanuló szakiskolá-
ban (3 éves tanulmányi sza-
kon), 1 tanuló pedig speciális 
középiskolában folytatja to-                                                             
vább tanulmányait. Ezúton 
is kívánunk nekik jó helytál-
lást és sok sikert az új isko-
lájukban. 

Bár már javában folyik 
a tanítás a 2021/2022-es is-
kolaévben, ugorjunk vissza 
augusztusra, amikor 2. alka-
lommal került megrendezésre 
a „nyári iskolának“ nevezett 
gyermektábor. Az elnevezés 
találó, hiszen csupa olyan 
program került terítékre, ame-
lyek a gyerekek tudását gya-
rapítják. A Relax ökoparkban 
a sportolási lehetőségek mel-
lett a gyerekek természetis-
mereti tudása bővült azáltal, 
hogy közelebbről megismer-
kedhettek a park állataival és 
növényvilágával. A Kuttyom-
fitty társulat előadásában inte-
raktív módon kapcsolódhattak 
be a János vitéz című irodalmi 
előadásba, amelynek során 
ők maguk is a történet sze-

replőivé váltak. A kézműves 
és táncfoglalkozások a moz-
gáskultúra és a kézügyesség 
fejlesztésére adtak alkalmat. 
A hét folyamán a gyerekek 
ellátogattak a pozsonyi Szlo-
vák Nemzeti Múzeumba, ahol 
a régmúlt leletei, valamint a 
kőzetgyűjtemények mellett 
megismerhették a különböző 
élőhelyek állat- és növényvi-
lágát. Kisvonattal megtekin-
tették Pozsony belvárosát, 
közben meghallgatták a város 
és az egyes épületek történetét, 
majd egy sétát tettek a várud-
varon. A tábor utolsó napján ta-
nulóink Vágsellyére látogattak 
el, az Állami Levéltárba, ahol 
az érdekes levéltári túra végén 
saját viaszpecséteket készítet-
tek. A fárasztó délelőttöt még 
fárasztóbb délután követte: 
egy túra az erdei tanösvényen, 
majd egy jól megérdemelt pi-
henés a Vág-parton. Egyszóval 
a nyár sem telt el iskola nélkül, 
bár ez egy egészen másfajta ta-
nulás volt a gyerekek számára. 

A szeptemberi iskolakezdés 
jól indult: megkaptuk a Kaszás 
Attila Versmondó Fesztivál 
eredményeit, amely szerint 
Vankó Dániel 3. osztályos és 
Hercog Bianka 8. osztályos ta-
nulóink bronzsávos besorolást 
kaptak, így szerezve további 
jó hírnevet iskolánk számá-
ra. Szeptember folyamán el-
látogattunk az Inovatechben 
megrendezett gyümölcs- és 
zöldségkiállításra, megemlé-
keztünk a magyar népmese 
napjáról, és megszerveztük 
a hagyományos papírgyűjtést, 
amelynek eredményeként több 
mint 5 tonna papírt gyűjtöt-
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teljes, ösztönző légkört ala-
kítson ki, melyben a haragnak 
és a gyűlöletnek nincs helye. 
Olyan közeget, melyben a meg-                                                                
értés, a biztonság uralkodik. Ez 
a gyermek jó iskolai teljesítmé-
nyének előfeltétele. 

Kívánom, hogy úgy, mint 
eddig, megmaradjon a szoros 
együttműködés Diószeg vá-
rosával, és főleg ne zúduljon 
nyakunkba a legnagyobb eső, 
a Covid-járvány.

Mindannyiunknak jó egész-
séget, alkotóerőt, munkakedvet 
kívánok, hogy gyermekeinkkel 
és tanulóinkkal közösen a ta-
név alatt elért eredményeknek 
és fejlődésnek örülhessünk.

PaedDr. Slávka Kramárová,
iskolaigazgató 

Nagy iramban beindultak az 
iskola tevékenységek 

Ebben a tanévben is tanu-
lóink számára sok érdekes te-
vékenységet, versenyt és ren-
dezvényt készítünk elő. Meg-
valósításukhoz rögtön szep-
temberben nekifogtunk. 

Az Európai Sporthét alkal-
mából iskolánkon a „Sporttal 
az egészségért“ cím alatt ren-
deztünk meg számos sportese-
ményt. A fiatalabb és idősebb 
tanulók távolugrásban, sprint- 
futásban és 60 méteres síkfu-
tásban mérték össze erejüket. 
A sportversenyeken kívül 
a tanulók részére számos kí-
sérőrendezvényt szerveztünk, 
úgy mint a napi étlap elkészíté-
se, képzőművészeti aktivitások 
és az egészséges életmódról 
szóló előadások. Ily módon 
szeretnénk felkelteni tanulóink 
érdeklődését az egészséges 
életmód iránt. 

Iskolánk minden évben 
bekapcsolódik a különféle tan-

tárgyi olimpiászokba és ver-
senyekbe, a legkedveltebbek 
közé a biológiai olimpiász tar-
tozik, melyben az elmúlt évek 
folyamán tanulóink számtalan 
jelentős sikert értek el. Ebből 
az okból kifolyólag a bioló-
gia kedvelőinek egy látoga-
tást szerveztünk a Komenský 
Egyetem Természettudományi 
Karán. A tanulók az adott karon 
zajló oktatásról és tanulási le-
hetőségekről kaptak tájékozta-
tást. Ezen kívül számos érdekes 
dolgot láthattak – meteoritokat 
és kőzetgyűjteményt, a tala-
jon kívüli növénytermesztést, 
a genetikailag modifikált szer-
vezeteket. Kipróbálták a kro-
matográfiát, megfoghattak egy 
skorpiót, ostorlábút vagy egy 
soklábút. A tanulók az érde-
kes és hasznos információkon 
kívül apró emléktárgyakat is 
kaptak. 

Az iskolai klubban sincs 
hiány a különböző érdekes 
aktivitásokból. A tematikus al-
kotómunkán kívül a nevelőnők 
a napközisek részére a közked-
velt „Ember, ne mérgelődj!“ 
játékból szerveztek versenyt. 
A legügyesebbekre természe-
tesen jutalom várt. 

Az iskola vezetősége

2 VÁROSI TÁJÉKOZTATÓ/ ISKOLÁINK

A Kuffner Károly Alapiskola életéből 

Tájékoztató a Diószegi VÖ 2021. augusztus 16-án                                         
megtartott 29. rendkívüli üléséről Felszólítás a hátralékok rendezésére

A városi képviselő-testület 
jóváhagyta:
• az ülés napirendi pontjait;
• a „Diószegi Integrált Egész-                                            

ségügyi Ellátást Nyújtó 
Központ” - projekt megva-
lósítását

• telkek megvásárlását 4 tu-
lajdonostól a diószegi Iskola 
utcai Alapiskola területének 
bővítésére.

Az ülés jegyzőkönyve teljes 
terjedelmében megtalálható a 
www.sladkovicovo.sk címen.

Diószeg Város felszólítja 
mindazokat, akik eddig nem 
fizették meg a 2020-as évi, il-
letve az ezt megelőző évekre 
kirótt helyi adót - ingatlan-, 
kutya-, szállásadó, illetve 
a hulladékelszállítási illeték, 

hogy 2021. november 1-jéig 
tegyenek eleget adózási köte-
lezettségüknek. Az adott ha-
táridőig nem rendezett hátra-
lékot a város végrehajtó által 
hajtja be. 

Elkezdődött az új tanév...

Az Összevont Iskola kapu-
ján bekopogtatott az új tanév. 
Ez a 2021/2022-es iskolai év. 
Szeptember 2-án a napocska 
köszöntött minket, egy nyu-
godt új tanév előjeleként – 
felhők nélkül. A három, ün-
nepi díszbe öltözött óvodába 
133 kisgyermek lépett be. Az 
alapiskolában a tanév kezde-
tét 347 tanuló köszöntötte, 
ebből 39 volt a kis elsős, aki 
osztályfőnökétől ajándékként 
könyvet kapott. Meggyőződé-
sünk, hogy jól fogják érezni 
magukat iskolánkban. Nem-
csak ők, de a többi tanuló és az 
iskola alkalmazottai is. Közös 
igyekezetünk egy olyan kör-
nyezet és munkahely kialakí-
tása, ahova örömmel és nagy 
érdeklődéssel járunk. Ezért 
nemcsak a hagyományos tan-
tárgyak oktatását erősítettük 
meg, de az iskolai oktatási 
programban olyan tantárgyak 
is bekerültek, mint az alkotó 
olvasás vagy a enviromentá-
lis nevelés. A tanulók kulcs- 
fontosságú kompetenciáinak 

fejlesztésére a hagyományos 
oktatás szolgál, de a gazdag 
iskolán kívüli tevékenység 
is. Ehhez tartozik az oktatá-
si utalványok keretén belül 
a 22 különféle érdekkör, de 
a szabadidőközpontban meg-
valósuló további 11 szakkör, 
ahova 127 tanuló jelentke-
zett. A művészeti alapiskolát,                      
amely a tanulókat a művészet 
terén formálja, a kihelyezett 
munkahelyekkel együtt 409 
tanuló látogatja. Mint minden 
évben, az Összevont Iskola 
minden szervezeti egységében 
számos érdekes rendezvény 
megszervezésére kerül sor. 

Kívánom, hogy a gye-
rekek, tanulók találják meg 
a megfelelő arányt a tanulás 
és a pihenés, a kötelesség és 
a lazítás között, hogy a leg- 
jobb tanítók tanítsák őket, akik 
őszintén arra törekszenek, 
hogy a tanulóknak új ismere-
teket adjanak át, de meg is tud-
ják őket hallgatni, tanácsokkal 
ellátni, és segítséget is tudnak 
nyújtani. 

Kívánom, hogy minden 
szülő gyermekének szeretet-
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Prevažne nevážne
2021. november 28. (vasárnap) 
19.00 órakor az Inovatechben
Szórakoztató show Lukáš Latinákkal 
és vendégeivel Rák Viktóriával és 
Lukáš Adameccel, a Let´s Move 
Projekt atlétáival, és a Big Names élő 
szobraival.
Belépti díj: 18,- eur
Jegyelővétel az Inovatech recepcióján.

Kuffneri műgyűjtemény
A diószegi cukorgyár tulajdonosainak 
magán műgyűjteményét bemutató 
kiállítás 2021. november 30-ig 
tekinthető meg a Galántai Honismereti 
Múzeumban (Galánta, Fő utca 976//8)

Tisztelt lakosok!

Halottak napja alkalmából 
emlékezzünk együtt halottjaink- 
ra a városi hangszóróban 2021. 
november 1-jén 15.00 órakor, és 
2021. november 2-án 10.00 órakor 
elhangzó ünnepi megemlékezés-
sel. Gondoljunk mindazokra, akik 
betegség miatt, váratlanul, tragi-
kusan, vagy az évekbe belefáradva 
távoztak el közülünk.

Gyújtsunk gyertyát, helyezzünk 
virágot a sírokra, hiszen a gyer- 
tyák fénye és a virágok a tisztelet és 
az emlékezés jelképei. Álljunk meg 
szeretteink sírjánál, és a pislákoló 
gyertyák és csillagok fényénél csend-                                                                                   
ben emlékezzünk. 

A Szlovák Köztársaság Egészségügyi 
Minisztériuma és a Galántai Regionális 
Közegészségügyi Hivatal határozata ér-
telmében 2021. február 3-án Diószeg vá-
rosa is beindította a COVID-19 szűrését 
szolgáló első, ingyenes tesztpontját a régi 
városi művelődési házban. A tesztpontok 
működésének ideje alatt összesen 59 091 
szűrésre került sor, melyből 452 ered- 
mény, sajnos, pozitív lett.

A COVID megfékezését szolgáló te-
vekénységünkre 270 211,80 euró állami 
támogatást kaptunk, mely összeget igye-
keztünk felelősséggel, hatékonyan és a 
leggazdaságosabban felhasználni.  Nem 
véletlen, hanem tudatos odafigyelés és 
sok önkéntes munka eredménye, hogy a 
17 körös általános tesztelésre mindössze 
237 761,60 eurót fordítottunk, mely 
összeg magában foglalja városunk la-
kosainak COVID-oltásával kapcsolatos 
kiadásait is. A számok tehát azt mutatják, 
hogy a támogatási összegből városunk 
költségvetése számára sikerült több mint  
32 450,20 eurót megtakarítanunk. 

A járvány, a baj megmutatta, mennyire 
fájdalmas és veszélyes tud lenni, amikor 
magunkra maradunk vagy elszigetelődünk 
egymástól. Ezért a városvezetés kezdemé-
nyezte, hogy az antigén tesztelésekből 
kialakult nyereséget, a jövőbeni kapcso-
lattartásra gondolva, vezeték nélküli vá-
rosi hangszóró kiépítésére fordítsuk. A 
város képviselő-testülete is fontosnak tar-
totta, hogy a helyi hírek, információk min-
den lakoshoz eljussanak, ezért költség-          
vetésünk 2. módosító tárgyalása során a 
kiadási tételeket 45 000 euróval megemel-
ték. „A városi hangszóró rekonstrukciója 
Diószeg városában” elnevezésű projektre 
beindítottuk a közbeszerzést, melynek 
versenytárgyalásait egy 45 108,54 euró 
tételű pályázat nyerte meg. Feladatuk volt 
az új, adóval ellátott központ megépítése, 

melynek hatósugara többek közt Dános, 
Újhely és a Vince-erdei Termálfürdő 89 
vevőegységének és azoknak 230 hang-                                                                                
szórójára is kiterjed. A helyszínek kivá-
lasztásakor néhány vitatott esetben az 
érintett terület lakóival is egyeztettünk. 
Napjainkra az egész városi hangszóróhá-
lózat vezeték nélküli, az egyes vevőegy-
ségek egy beépített akkumulátorhoz van-
nak csatlakoztatva, amely a közvilágítás-
ból, ill. napelemen keresztül töltődik fel. 
Amennyiben ez a vezeték nélküli techno-
lógia beválik, és megfelelően fog működ-
ni, akkor a közeljövőben megkezdjük a 
régi rendszer - kábelek, erősítők és feles-
leges oszlopok - eltávolítását.

Az új rendszer számos előnye mellett 
lehetőség van az egyes vevőállomások 
külön hangerő-szabályozására is (min-
degyik vevőegységnek van száma), sőt 
arra is, hogy például a mozgáskorlátozott 
vagy halláskárosult polgártársaink beltéri 
érzékelőket vásároljanak, s az otthon ké-
nyelmében hallgassák a helyi közlemé-
nyeket. A jövőben egy olyan adatbázis 
kialakítását tervezzük, természetesen 
önkéntes regisztráció alapján, ahová az 
igénylőknek SMS-ben is elküldenénk a 
helyi jelentéseket. A kiépített rendszerünk 
elő van készítve „A lakosság védelmének 
és értesítésének egységes szirénarend-
szer”-ének működtetésére is.

Nyilvánvaló, hogy a gyakorlatban 
derülnek majd ki az új hangszórórend-
szerünk előnyei és hiányosságai. Mi a 
pozitívumokban bízunk, s abban, hogy a 
jövőben jobban meghalljuk mind a köz- 
leményeket, mind pedig egymást! Ám ha 
mégis problémák adódnának, kérjük Önö-
ket, lépjenek kapcsolatba a Diószegi Vá-
rosi Hivatallal, hogy tudjunk megoldást 
találni!

Krommer  Gábor  
a VH hivatalvezetője


